
 

 
 

 

 

 

 

      01 Br. 05/21  

Orahovac,  20.05.2021  

 

           Pozivamo članove Skupštine Opštine da prisustvuju sednici koja će se održati 28. Maja 2021. 

(petak) sa početkom u 10:00 časova, u sali S.O Orahovac. 

  

Za ovu sednicu predlažem sledeći:  

D N E V N I   R E D 

 

1. Usvajanje Zapisnika prethodne sednice; 

2. Pitanja i odgovor na pitanja odbornika;  

3. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke Predsednika za zamenu javne imovine sa privatnom 

imovinom P - 71510068– 02440-0 Ratkovac; 

4. Razmatranje i usvajanje Nacrt Pravilnika za određivanje postupka izdavanja na korišćenje 
opštinske nepokretne imovine manje od godinu dana; 

5. Razmatranje i usvajanje dopune i izmene odluke 01 Br.180/21, od 29.03.2021 lokalnog plana 

upravljanja otpada izgradnje i rušenja građevinskih objekata; 

6. Razmatranje i usvajanje dopune i izmene odluke 01 Br.181/21, od 29.03.2021 lokalnog plana 

upravljanja gabaritnih otpada; 

7. Razmatranje i usvajanje dopune i izmene Pravilnika za postavljanje privremenih objekata na 

teritoriji opštine Orahovac 01 Br.2558 od 27.06.2014; 

8. Razmatranje i usvajanje odluke za osnivanje komisije za procenu ponuda izdavanja na 

kratkoročno korišćenje opštinske nepokretne imovine 01 Br.189/21, od 29.04.2021; 

9. Razmatranje i usvajanje odluke za osnivanje komisije za procenu ponuda izdavanja na 

kratkoročno korišćenje opštinske nepokretne imovine 01 Br.190/21, od 29.04.2021; 

10. Razmatranje i usvajanje odluke za osnivanje komisije za procenu ponuda izdavanja na 

kratkoročno korišćenje opštinske nepokretne imovine 01 Br.191/21, od 29.04.2021; 

11. Razmatranje i usvajanje odluke za osnivanje komisije za procenu ponuda izdavanja na 

kratkoročno korišćenje opštinske nepokretne imovine 01 Nr.192/21, od 29.04.2021; 

12. Informacija OZSZ oko pandemije Covid-19; 

13. Informacija Odeljenja za Poljoprivredu, Šumarstvo i Ruralni Razvoj za period Januar – April; 

 

 

        PREDSEDAVAJUĆI    SKUPŠTINE 

                    _________________________ 

           Afrim  Dina 

 

Republika e Kosovës  

 Republika Kosovo / Republic of Kosovo 
Komuna e Rahovecit 

Opština Orahovac/Municipality Rahovec 

Kuvendi Komunal Rahovec/Skupština Opštine Orahovac/Municipal Assembly Rahovec 

________________________________________________________________________ 
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ODELJNJE ZA POLJOPRIVREDU, ŠUMARSTVO I RURALNI RAZVOJ  

Opština Orahovac je putem politike i strategije razvoja orijentisana da podrži faktore proizvodnje, stimuliše 
poljoprivrednike i stvori povoljnije okruženje razvoja. Ove politike i strategije stvaraju mogućnosti za 
postizanje održivog razvoja i mnogo efikasnije korišćenje prirodnih resursa koje naša opština poseduje. 
Poljoprivreda, šumarstvo i ruralni razvoj glavni su sektori koji mogu značajno doprineti ukupnom 
ekonomskom razvoju zemlje. Početak godine karakteriše sastavljanje plana rada za 2021. godinu, nacrt 
plana je prilično ambiciozan koji je obuhvatio mnoge aktivnosti u okviru odeljenja za poljoprivredu. U okviru 
ovog plana izvršeno je planiranje aktivnosti.  

Aktivnosti perioda: januar, februar, mart, april, maj.  

Odeljejne za P.Š.R.R, za 2021. godinu je predvidelo povećanje proizvodnih kapaciteta, modernizaciju 
poljoprivrede, privlačenje investicija, sprovođenje projekata osmišljenih tokom planiranja, u cilju povećanja 
dobrobiti građana, sa posebnim naglaskom na poljoprivrednike, ekonomski rast i zapošljavanje . O.P.Š.R.R će 
pokušati da postigne ovaj plan kroz: 

• Direktna podrška poljoprivrednicima - subvencije 

• Savetodavne usluge 

• Sprovođenje kapitalnih projekata u poljoprivredi ulaganjem u poljoprivrednu infrastrukturu 

• Sprovođenje donatorskih projekata i direktna podrška u oblasti poljoprivrede građanskim inicijativama za 
povećanje kvaliteta i količine poljoprivrednih proizvoda.  

U okviru odeljenja P.Š.R.R, od januara se sprovodi niz aktivnosti. Među najvažnijima će se pojaviti navedeni 
prema vremenu u kojem su se dogodili. 

 

Štete nanete nakon prirodnih nepogoda tokom Januara 2021. godine 

 

Tokom januara, kao rezultat kiše i poplava, naneta je značajna šteta poljoprivrednom sektoru. Komisija je 
izašla na teren da identifikuje nastalu štetu na osnovu zahteva poljoprivrednika, izradila je zapisnike za 
svakog poljoprivrednika i izradila konačni izveštaj koji smo poslali Ministarstvu P.Š.R.R -a. 

Na osnovu zahteva poljoprivrednika upućenih odeljenju poljoprivrede, predsednik g. Smajl Latifi je formirao 
komisiju br. Prot. 117/176 od 02.03.2021, da bi procenila štetu uzrokovanu raznim prirodnim katastrofama i 
na osnovu činjeničnog stanja na terenu, komisija je za svakog poljoprivrednika izvršila procenu sastavljanjem 
izveštaja. 

Komisija za procenu je od 11.01.2021 godine izašla na teren, prikupljajući informacije i vodeći evidenciju u 
kojim oblastima je oštećena od jakih kiša i jakog vetra. 
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Ukupan iznos u svih sektora.  

Br. Usevi Iznos u € 

1 Povrtlarstva, Oranica, Stočarstva i Vinogradarstva  333.976.78 €  

Foto 1. 2.  Ostvarene slike na terenu tokom procene štete! 

Usevi koji su pretrpeli najveću štetu od ovih katastrofa su: vinogradarstvo (oštećenje infrastrukture, klizišta 
itd.), Voćarstvo (vodena poplava), stočarstvo (vodena poplava), oštećenja na otvorenom polju poput pšenice 
i organskih biljaka (čaj, origano , žalfija, nana, kopriva itd.), dok je u zaštićenim područjima naneta šteta 
zelenoj salati, spanaću, sadnicama za sadnju i infrastrukturi kako u omotaču tako i u konstrukciji. 

Prijava za litar mleka (druga polovina 2020. godine) 

 

Kao što je predviđeno godišnjim planom rada, prijem 
zahteva za subvencije za mleko za drugu polovinu 

2020. godine za stočare (M.P.Š.R.R otvara poziv za 

prijavu, Odeljenje P.Š.R.R prihvata prijave i dostavlja ih 
Ministarstvu na plaćanje.  

Poziv bio otvoren od: 15. januara do 15. februara 

2021). 

Na osnovu ovog otvorenog poziva M.P.Š.R.R za 

subvenciju po litru mleka prijavilo se 89 stočara sa 
ukupnim mlekom od 2,276,536 litara. 

 

Održavali smo stalni kontakt sa službenicima ADA u vezi sa prijavama i njihovim popunjavanjem za prijave za 
2020. Mnogi poljoprivrednici imali su problema sa bankovnim računima na kojima smo tražili da ih promene 

kako bismo izvršili svoje isplate. 
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Dodela poljoprivrednih mašina 

Kao nastavak projekta za podršku poljoprivrednicima poljoprivrednim mašinama, tokom ovog perioda 
podeljena je oprema poljoprivrednicima, korisnicama sa kojima smo sklopili ugovor i distribucija ovih mašina 

je nastavljena. 

Prve nedelje marta podeljeno je 68 motokultivatora i 20 zamrzivača mleka za stočare, kao i izgradnja 9 

rashladnih komora za poljoprivrednike korisnike. 

Davanje nepokretne imovine na kratkoročno korišćenje. 

Odeljenje za poljoprivredu, šumarstvo i ruralni razvoj, na osnovu zahteva koje su podneli poljoprivrednici i 
odlukom skupštine opštine, raspisala je javnu aukciju za dodelu nepokretne imovine na korišćenje, gde je 

raspisano šest parcela. 

Javna aukcija je bila otvorena i poštovane su sve procedure u skladu sa zakonom za kiriju opštinskog 
poljoprivrednog zemljišta. 

Odlukom komisije za pregled ovih ponuda, nakon završetka procene ponuda, date su na korišćenje 3 parcele 

i komisija za procenu preporučila je da se na sledećoj aukciji ponovo najave još 3 parcele. 

Prijava za direktna plaćanja – Subvencije za 2021. godinu 

O.P.Š.R.R je preuzelo mere i spremalo se da na vreme objavi poziv M.P.Š.R.R -a za direktna plaćanja 

(pobrinuli smo se za snabdevanje administrativnim materijalom za suočavanje sa velikim prilivom 
poljoprivrednika). 

Kao i prošle godine, obavili smo sve pripreme za funkcionisanje kancelarija u dva najveća centra naše 
opštine za primenu poljoprivrednika, onom u Ratkovcu i Velikoj Kruši. Vremenom smo dobili potreban 
pristup svim softverom koji su povezani sa popunjavanjem dokumenata traženih od MPŠRR. Takođe 
posebna dozvola Katastarske agencije Kosova za mogućnost dobijanja vlasničkih dokumenata u ova dva 

centra. 

Pokrenuti su postupci i uspeli smo da zaključimo 7 ugovora za savetnika  koji će biti angažovani u O.P.Š.R.R, 
koji će prihvatiti zahteve poljoprivrednika za direktna plaćanja. 

 Sve ovo sa jedinim ciljem, da olakša ovaj proces poljoprivrednicima iz naše opštine. 

Prema planiranju M.P.Š.R.R -a, ovaj poziv trebalo je da se otvori 15. februara, ali do sada nije otvoren i mi 
kao lokalni nivo nemamo nikakve informacije o tome kada će se otvoriti.  
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Šema granda u M.P.Š.R.R  

 

Nakon otvaranja poziva M.P.Š.R.R za prijavu u šemu grantova od 15. januara do 1. marta, blisko smo 

sarađivali sa savetodavnom kompanijom za izradu projekata i sređivanje dokumenata za poljoprivrednike u 
našoj opštini. Iz ovog poziva prijavilo se 48 poljoprivrednika za različite sektore poljoprivrede. 

• Mera 101.5 Sektor grožđa. 35 poljoprivrednika se prijavilo za uspostavljanje vinograda i poljoprivrednih 
mašina, 

• Mera 101.3 prijavljeno je 5 stočara za izgradnju štale za krave i krave i teladi, 

• Meru 101.4 prijavljeno je 4 poljoprivrednika u sektoru mleka, 

• Mera 101.6 prijavljen je jedan farmer i na sektor jaja 

• Mera 103.3 prijavljeno je 3 poljoprivrednika za skladišta za čuvanje poljoprivrednih proizvoda. 

Od svih ovih projekata koji su sprovedeni, potencijalna vrednost koja koristi poljoprivrednicima opštine 
Orahovac u svim sektorima je: 1.973.542 € 
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Vakcinacija stoke i kućnih pasa 

 Po prvi put u opštini Orahovac putem kategorije subvencija u okviru odeljenja iz budžeta za 2020. godinu, 
izvršena je vakcinacija krupne stoke, sitne stoke i kućnih pasa sa vlasnikom na celoj teritoriji naše opštine.  

Projekti kapitalnih investicija 

“ Izgradnja plastenika uz participaciju 80%-20%” 

Od početka godine radovi su nastavljeni na projektima ugovorenih sa Ekonomskim Operaterima prema 

ugovoru „Izgradnja plastenika sa 80% -20% učešća“. Oba Ekonomska Operatora koja imaju ugovor sa 

Opštinom Orahovac gradi plastenike na terenu. U lotu 1. grade se plastenici od 3 ara i 10 ara, dok se u lotu 

2. grade plastenici od 5 ara i 7 ara. 

Odeljenje za poljoprivredu, šumarstvo i ruralni razvoj donelo je rešenje br. Prot 170 i 171 26.04.2021, za 
verifikaciju plastenika izgrađenih na terenu putem projekta „Izgradnja plastenika sa 80% -20% učešća, 
članovi komisije izašli su na terenu da vide realno stanje plastenika nakon njjove izgradnje od strane 

ekonomskog operatora. 

Prema komisijama, do sada je izgrađeno 105 plastenika od ukupno 243 koja će biti izgrađena, sa različitim 
površinama, a montaža plastenika se nastavlja na osnovu datuma uplate poljoprivrednika i na osnovu 

vremenskih uslova koje preovladavju. 

Na osnovu verifkikacije otkrili smo da su dotični poljoprivrednici počeli da rade sa usevima poljoprivrednih 
kultura. U izgrađenim plastenicima dominiraju ove kulture, kao što su: paradajz, paprika, krastavci, tikve, 
kao i usev proizvodnje sadnice (rasad), itd. 
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Izgradnja štale za poljoprivrednike stočarstva  

Takođe, od početka godine započeo je i ostatak izgradnje štala za dobitnike u stočarskom sektoru.  

Prema ovom projektu izgrađeno je 11 štale za muzne krave i 3 štale za brojlere. 

Ovaj projekat je završen i sada pripremamo postupak za raspisivanje novog tendera za ovaj projekat, kao i 

otvaranje poziva za stočare. 

Izvazovi O.P.Š.R.R 

Kao i mnogi sektori, poljoprivredu je teško pogodila globalna pandemija Covid-19. 

Naši poljoprivrednici imali su poteškoća uglavnom u plasmanu poljoprivrednih proizvoda na tržište, činjenica 
koja je uticala na velike gubitke. 

Još jedan problem koji se nedavno pojavio je neplaćanje dela druge faze subvencija od strane Ministarstva 
P.Š.R.R -a (prema evidenciji oko 600 poljoprivrednika nije dobilo sredstva za drugu fazu).  

Glavni problem je što ne 
znamo rok kada će 
sredstva biti izvršena, a 
trenutno je vreme najbolje 

za isplatu jer sada su 
poljoprivrednicima 

najpotrebnija sredstva, jer 
nalazimo se u prolećnoj 
fazi ulaganja. Mi smo se 
kao odeljenje 
poljoprivrede neprekidno 
obraćali zahtevima 
M.P.Š.R.R, ali do sada nisu 
o.dgovorili. 

 

Izazovi u ovom periodu su i zaključivanje novih ugovora, kao što su: Ugovori za regulisanje poljskih puteva, 
Izgradnja odvodnih kanala poljoprivrednih zemljišta, Ugovori o poljoprivrednim mašinama, Ugovori o 
izgradnji novih štala za ovu godinu i drugi ugovori .  
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ZAKLJUČAK 

 

Ove informacije predstavljaju glavne trenutke aktivnosti koje su se dogodile tokom ovog izveštajnog perioda 
i one koje će se dogoditi u ostatku 2021. godine. 

Na osnovu plana rada imamo odstupanje od onoga što smo planirali od prvog perioda koji uključuje mesec: 

januar, februar i mart, predvideli smo da odvijemo postupak prijavljivanja za direktne isplate - subvencije u 

okviru M.P.Š.R.R, poznato je da poziv još uvek nije otvoren i stoga imamo neispunjenje plana rada sa 
izveštajem za ovaj period. 

U toku je kontakt sa građanima i zainteresovanim stranama radi zajedničkog adresiranja i rešavanja njihovih 
zahteva, potreba i interesa. Zvaničnici O.P.Š.R.R -a neprestano se sastaju sa poljoprivrednicima iz različitih 
sektora i pružaju im potrebne savete o agrotehničkim aktivnostima na njihovim farmama. Takođe smo dobili 
informacije od poljoprivrednika o opremi koja im je potrebna, gde ćemo je uključiti u pozive za prijave koji će 
biti otvoreni u drugom kvartalu. 

Uspostavili smo dobre odnose sa nevladinim organizacijama, sa raznim grupama, profesionalcima iz ove 

oblasti, sa posebnim naglaskom sa poljoprivrednim inženjerima, gde smo dobili savete, primedbe i ideje kako 
bismo svakodnevno poboljšavali i bolje razvijali poljoprivredu. 

 

12.05.2021              DIREKTOR O.P.Š.R.R 

Orahovac          Berat Duraku 

   

  



REPUBLIKA E KOSOVËS  /  REPUBLIKA E KOSOVES /  REPUBLIC OF KOSOVO 

 
KUVENDI KOMUNAL / SKUPŠTINA OPŠTINE / MUNICIPAL ASSEMBLY RAHOVEC 
 

                                  Drejtoria për Shëndetësi dhe Mirëqenie Sociale 

Odeljenje za Zdravstvo i Socijalnu Zaštitu 

 Department of Health and Social Welfare 

    

    ODELJENJE ZA ZDRAVSTVO I SOCIJALNU ZAŠTITU 
 

Odeljenje za zdravstvenu i socijalnu zaštitu tokom ovog izveštajnog perioda razvila je svoje aktivnosti u svim 
oblastima delovanja, kako bi povećala kvalitet usluga primarne zdravstvene zaštite i ukupan kvalitet života 
građana opštine, uključujući ovde i podršku u oblastima socijalnih usluga i šire. 
Od marta 2020. godine, koji karakteriše niz aktivnosti i mera koje je opština Rahovec preduzela za Covid-19, 

kao direktora u cilju zaštite javnog zdravlja stanovništva i upravljanja situacijom od širenja Covid-19, su 
povećali nivo spremnosti da se suoče sa eventualnim slučajevima ovog virusa, preduzimajući neophodne 
mere za sprečavanje zaraze koronavirusom COVID-19. Kao direktor zdravstva, sproveli smo sve preporuke 

koje je izdao NIJZK, gde je čak i tokom inspekcije od strane Ministarstva zdravlja, odnosno zdravstvenih 
inspektora, MFMC u sprovođenju preporuka maksimalno ocenjen. 
Do sada, kada prijavljujemo, imamo ukupno 1173 slučaja sa Covid-19, aktivnih slučajeva 26, izlečenih 1076 i 
smrtno 71. 

Primili smo 1832 doze vakcina protiv Astrazenece i 192 PFIZER-a (Pfizer) gde je u početku vakcinisano 
zdravstveno osoblje, među kojima su neki bili nevoljni da budu vakcinisani, a zatim nastavili sa vakcinacijom 

starih preko 85 godina, kao i hroničnih bolesnika, primenom preporuka Ministarstva zdravlja u vezi sa 
vakcinacijom stanovništva protiv virusa Covid-19. 

Do sada je 1596 građana vakcinisano Astrazenekom, a 192 Pfizerom (Pfizer), dok se 400 preporuka 

preporučuje uz preporuku Ministarstva zdravlja, za vakcinaciju građana drugom dozom.  

Takođe u GCPM -u, rade se brzi testovi za Covid-19 i od početka testova do sada je izvedeno 1122 brza 
ispitivanja, 118 je bilo pozitivno kod Covid-19, gde su ovi podaci zabeleženi u NIJZ, u dnevnom izveštaju što 
GCPM radi svakog dana. 

Kako bi se građanima pružile profesionalne i bezbedne usluge, odlučeno je da u oba CPM a u Velikoj Kruši i 
Ratkovcu rade u subotu redovno. 

Na jednom od sastanaka koje je održala Skupština opštine 2020. godine odobren je nacrt - odluke 

predsednika opštine, g.  Smajl Latifi za odobravanje finansijskih sredstava u iznosu od 10.000 evra za 

upravljanje situaciju nastalu virusom COVID- 19 

Dezinfekcija zdravstvenih ustanova nastavlja se tamo gde se svakog vikenda dezinfikuju sve zdravstvene 

institucije i do sada, kada izveštavamo, dezinfikovane su 60 puta, kao što su GCPM, CPM, APM, dok se 

Odeljenje porodične medicine i hitne službe dezinfikuju svakog radnog dana. 

Datë/Datum/Date: 21.05.2021 

Referenc-ë  

CC  

Për/Za/To: Sekretarijat Skupštine - Orahovac 

Nga/Od/From: Odeljenje za Zdravstvo i Socijalnu Zaštitu opštine Orahovac  

Subjekti/Predmet/Subject: Informacija  Pandemije Covid-19  



Dezinfikovali smo sve javne zgrade i ustanove, uključujući sva naselja u opštini Orahovac, kao što su: 
zdravstvene ustanove (GCPM, CPM, APM), zgrade opštinske uprave, verski objekti: (džamije i tekije), 
autobuska stanica, policijska stanica, kulturni i sportski objekti itd. 

 

SPISAK DEZINFIKOVANIH OBJEKATA U OPŠTINI ORAHOVAC 

 

Objektet e dezinfektuara Numri i objekteve Dezinfektimi nga: 

GCPM, CPM, APM 60 – zdravstvenih objekata Opština Orahovac  
 

Verski objekti 24 –džamija u opštini Orahovac  Opština Orahovac  
 

Verski objketi 2 –tekije u opštini Orahovac  Opština Orahovac  
 

Kulturni i sportski objekti  Sportska Dvorana, domovi kulture Opština Orahovac  
 

Objekat pasoša 5 – Nadležnost MUP –a Opština Orahovac  
 

Autobuska stanica 5 – Autobuska stanica u Orahovcu  Opština Orahovac  
 

Policijska stanica 2- Policijske stanice u Orahovcu i policijska 

podstanica  u Zoćište  
Opština Orahovac  

 

Objekti Opštine 
Orahovac  

20 – Objekti uprave u opštini Orahovac, 
dezinfikovani upotpunosti. 

Skupštinska sala dezinfikovana uvek jedan pre 
održavanja sednice skupštine i komiteta.  

Opština Orahovac  
 

Pravosudne Institucije  2 Objekat Osnovnog Suda Đakovice – ogranaka 

Orahovac  

Opština Orahovac  
 

Institucije Obrazovanja  4 Obdanište "Tulipanët"  u Orahovcu  Opština Orahovac  
 

Privatni sektor 3 Privatne kompanije koji imaju značajan broj 
radnika  

Opština Orahovac  
 

 

Opština Orahovac, odnosno OZSZ, ima operativni plan kojim se određuje mesto za uspostavljanje karantina 
koji će se u slučaju potrebe koristiti za upravljanje slučajevima izloženim virusu, po potrebi, ovaj p lan se 

sprovodi u slučaju pogoršanje stanja sa Covid-19. Nakon situacije nastale opasnosti od infekcije COVID-19, 
svi ljudi dobre volje, pojedinci i preduzeća, nastavljaju, tradiciju, humanizam i solidarnost, podržavajući 
građane, donirajući tako razne donacije kao što su: paketi za hranu i higijenu, destilerija , sredstva za 
dezinfekciju ruku, novčana pomoć itd. 
Raspodela paketa sa hranom i higijenom izvršena je u skladu sa spiskovima izrađenih u saradnji sa 

predsednicima seoskih i gradskih odbora grada Orahovca, Centrom za Socijalni Rad u Orahovcu i Crvenim 

Krstom. 

Kao odeljenje stalno se suočavamo sa nedostatkom zaštitnog materijala za medicinsko osoblje kao što su 
zaštitne maske, rukavice, dezinficijensi, zaštitna odeća i zaštitne naočare za zdravstveno osoblje koje su prva 

linija fronta sa COVID-19, u ovim trenucima izveštavanja stanje zaštitnog materijala je stabilno i trajno, ali, 

stalno se suočavamo sa nedostatkom lekova sa osnovne liste. Takođe, potpisali smo ugovor o snabdevanju 

lekovima za emergentne potrebe GCPM.  
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PRAVILNIK ZA ODREĐIVANJE POSTUPKA IZDAVANJA NA KORIŠĆENJE MANJE OD 
GODINU DANA OPŠTINSKE NEPOKRENTE IMOVINE 

 

Skupština Opštine Orahovac 

Na osnovu člana 11, člana 12 stav 2 slova c) i člana 17 stav 1 slova c) Zakona br. 03 / L-040 za 

Lokalnu Samoupravu Kosova („Službeni list Republike Kosovo br. 28/2008“), član 6. stav 1. tačka 1.3 
Zakona br. 06 / L-092 za izdavanje i zamenu opštinske nepokretne imovine („Službeni list Republike 
Kosovo br. 10/2019“), u skladu sa članom 7 Pravilnika (VRK) br. 09/2020 za određivanje postupaka 

za izdavanje i zamenu opštinske nepokretne imovine, člana 10 stav 1 i stav 2 tačka 2,3, člana 40 stav 2 

tačka 2,1 i člana 57 stav 1 tačka 1,3 Statuta opštine Orahovac Br. 1005 od 29.03.2017, Skupština 
opštine Orahovac održanoj sednici 00.03.2021, usvaja: 

 

PRAVILNIK ZA ODREĐIVANJE POSTUPKA IZDAVANJA NA KORIŠĆENJE MANJE OD 
GODINU DANA OPŠTINSKE NEPOKRENTE IMOVINE 

 

I. OPŠTE ODREDBE  
 

Član1 

Cilj 

Ovim Pravilnikom određuju se pravila, postupci, uslovi i kriterijumi za korišćenje opštinske 

nepokretne imovine od javnog interesa, u periodu kraćem od jedne godine. 

 

 

Član 2 

Delokrug 

Odredbe ovog Pravilnika sprovode se od opštinskih organa, fizička i pravna lica na teritoriji opštine 
Orahovac. 

Član 3 

Izrazi 

Izrazi korišćeni u ovom Pravilniku imaju značenje, kako je definisano Zakonom br. 06 / L-092 za 

izdavanje i zamenu opštinske nepokretne imovine. 
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Član 4 

Principi izdavanja na korišćenje opštinske nepokretne imovine  

1. Izdavanje na korišćenje opštinske nepokretne imovine zasniva se na sledećim principima: 

1.1. Princip zakonitosti – podrazumeva izdavanje na korišćenje i zamenu opštinske 
nepokretne imovine zasnovano prema Ustavu, zakonu i drugim podzakonskim aktima; 

1.2. Princip efikasnosti - podrazumeva da opštinske vlasti odvijaju postupak za izdavanje 

korišćenje i zamenu opštinske nepokretne imovine, što je pre moguće i što manjim troškovima 

za opštinu i stranke, obezbeđujući cilj dodele imovine radi ispunjavanja javnog interesa i 

lokalni ekonomski razvoj; 

1.3. Princip jednakosti stranaka – podrazumeva da se sve strane u postupku izdavanja na 

korišćenju i zamenu opštinske nepokretne imovine, tretiraju podjednako, izbegavajući svaku 
diskriminaciju stranaka i delujući objektivno i nepristrasno prema svima;  
1.4. Princip transparentnosti – podrazumeva delovanje opštinski organi transparentno, 
poštujući i garantujući prava stranaka da budu obavešteni o postupcima, uslovima i toku 

izdavanja na korišćenja i zamenu opštinske nepokretne imovine; 
1.5. Princip očuvanja i povećanja vrednosti opštinske javne imovine – podrazumeva 

dužnost korisnika opštinske imovine da imovinu koristi na načinu očuvanja njene vrednosti i 
da koristi sve odgovarajuće mere radi povećanja ove vrednosti; 

1.6. Princip očuvanja jedinstveni karakteristika i vrednosti imovine - podrazumeva 

korišćenje opštinske imovine od strane korisnika prema odredištu imovine uz očuvanje njenih 
kulturnih, istorijskih, arheoloških vrednosti, istorijske arhitekture i bilo koje druge jedinstvene 

vrednosti, kako je definisano važećim zakonodavstvom. 

Član 5 

Izdavanja na korišćenje opštinske nepokretne imovine manje od jedne (1) godine  

1. Opštine mogu izdati na korišćenje opštinsku nepokretnu imovinu manje od jedne (1) godine. 

2. Opštinske nepokretne imovine koje se mogu dati na korišćenje manje od jedne (1) godine su: 

2.1. Javne površine (park, trg, bulevar); 

2.2. Domove kulture, bioskop, pozorišta; 
2.3. Javne površine ispred lokala; 

2.4. Lokale u vlasništvu opštine; 
2.5. Javne površine oko mesta radionice 

3. Naknada za izdavanje opštinske nepokretne imovine manje od jedne (1) godine određuje se 
opštinskim pravilnikom za opštinske takse. 

 

Član 6 

Izdavanje na korišćenje opštinske nepokretne imovine za Organizacije Civilnog Društva  

1. Izdavanje na korišćenje opštinske imovine za organizacije civilnog društva za period manji od 

jedne (1) godine izdaje se istim postupcima definisanim ovim pravilnikom. 
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2. Izdavanje na korišćenje opštinske imovine za organizacije civilnog društva daje se od jednog (1) 

dana do deset (10) dana čiji je cilj vršenje delatnosti u okviru sopstvenih nadležnosti opštine, za 
promociju kulturnih, istorijskih, arheoloških, sportskih, omladinskih vrednosti, istorijsku 

arhitekturu i slično. 
3. Organizacije civilnog društva kojima je cilj da obavljaju aktivnosti iz stava 2. ovog člana, 

opštinska nepokretna imovina izdaje se na korišćenje samo na osnovu zahteva i odobrenja 
direktora odeljenja, isključujući razmatranje zahteva od strane komisije za procenu. 

4. Organizacije civilnog društva koje vrše delatnost ili aktivnosti rehabilitacije osoba sa posebnim 

potrebama, opštinska nepokretna imovina izdaje se na korišćenje manje od jedne (1) godine, uz 

mogućnost produženja na period kraći od godinu dana, samo na osnovu zahteva i odobrenja 

direktora odobrenja, isključujući razmatranje zahteva od strane komisije za procenu. 

 

Član 7 

Kriterijumi izdavanja na korišćenje opštinske nepokretne imovine  

1. Izdavanje na korišćenje opštinske nepokretne imovine za period manje od jedne (1) godine, 

izdaje se na osnovu sledećih kriterijuma: 
1.1. Da je upisana kao opštinska imovina u katastarske registre imovine; 

1.2. Da je slobodna obaveza prema trećim licima; 
1.3. Da nema nikakvi imovinski spor; 

1.4. Da je u skladu sa dokumentima prostornog planiranja; 

1.5. Da ispunjavaju definisane uslove i kriterijume životne sredine;  
1.6. Da ima obrazloženje javnog interesa; 

1.7. Da utiče na rast ekonomskog razvoja u opštini; 
1.8. Da utiče na povećanje prosvetne, kulturne, sportske i slične vrednosti. 

 

Član 8 

Postupci izdavanja na korišćenje opštinske nepokretne imovine za period manje od jedne (1) godine 

1. Opštinska nepokretna imovina daje se na korišćenje za period manji od jedne (1) godine za sva 

fizička i pravna lica koja izraze zainteresovanje putem zvaničnog pismenog zahteva. 

2. Zahtev mora biti upućen nadležnom organu, dotičnome odeljenju: 

2.1. Za izdavanje na korišćenje javnih površina, zahtev se upućuje Odeljenju za Urbanizam; 

2.2. Za izdavanje na korišćenje  kulturnih, omladinskih i sportskih objekata, zahtev se upućuje 

Odeljenju za Kulturu, Omladinu i Sport; 

2.3. Za izdavanje na korišćenje poslovnih lokala, zahtev se upućuje odeljenju za imovinu; 

2.4. Za izdavanje na korišćenje javnih površina oko radionica, zahtev se upućuje Odeljenja za 

Javne Usluge; 

3. Imovina koja se izdaje na korišćenje na osnovu zahteva podnosioca zahteva može se koristiti 
samo za traženu namenu. 
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Član 9 

Predviđeni uslovi za prijavu 

1. Fizička, pravna i samostalni preduzetnici povodom podnošenja prijave zahteva za korišćenje 
opštinske nepokretne imovine trebaju priložiti sledeća dokumenta: 

1.1. Popunjen obrazac sa traženim podacima dotičnog odeljenja; 

1.2. Kopija lične karte za fizička lica; 
1.3. Uverenje upisa samostalnog preduzeća i za pravna lica; 

1.4. Istorija preduzeća (preduzeća koji se prijavljuje); 

1.5. Delatnost koja će se odvijati; 
1.6. Idejni projekat; 

1.7. Uverenje od strane opština za ispunjenje poreza na imovinu i opštinskih poreskih obaveza;  

2. U slučaju da dokumenti traženi u prijavi za dobijanje na korišćenje opštinske nepokretne imovine 

opštine nisu kompletni, nadležno odeljenje odbija zahtev. 

 

Član 10  

Osnivanje i sastav komisije 

1. Predsednik donosi odluku za osnivanje komisije za svako odeljenje koje, na osnovu ovog 

pravilnika, ima nadležnost i ovlašćenje da izdaje na korišćenje opštinsku nepokretnu imovinu. 

2. Komisija će biti sastavljena od tri člana, pri čemu će predsedavajući komisije biti službenik iz 
odeljenja kojoj je upućen zahtev za dobijanje opštinske nepokretne imovine, dok dva člana mogu biti 
iz drugih odeljenja od stručne oblasti. 

3. Komisija ima obavezu da preispita zahtev u roku od sedam (7) dana od dana podnošenja zahteva, 
kako bi utvrdila činjenično stanje na terenu, da li je u skladu i da li je obrazloženo zahtevu. 

4. Nakon razmatranja zahteva, komisija treba da izradi konačni izveštaj i preporuči direktoru dotičnog 
odeljenja da potpiše ugovor sa izabranom strankom. 

5. Mandat komisije biće jednu (1) godinu uz mogućnost produženja za još godinu dana. 

 

Član 11 

Pravo žalbe 

1. Nezadovoljna stranka protiv postupka procene zahteva ima pravo žalbe komisiji za žalbe u opštini, 
u roku od sedam (7) dana od dana donošenja odluke. 

2. Predsednik donosi odluku za osnivanje komisije za razmatranje žalbi nezadovoljnih strana na 
procenu zahteva komisije. 



 

6 

 

3. Sastav komisije biće od tri (3) do pet (5) članova, pri čemu jedan od članova komisije mora biti 
pravnik, dok su ostali profesionalni prema odgovarajućem odeljenju. 

4. Ukoliko komisija za žalbe proceni da je žalba neosnovana, konačni izveštaj o proceni zahteva 

stranke šalje se direktoru dotičnog odeljenja na potpisivanje ugovora sa dobitnikom. 

5. Odluka komisije za žalbe za usvajanje ili odbijanje žalbe stranke je konačna u opštinskom 
upravnome postupku. 

6. Stranke nezadovoljne odlukom komisije za žalbe u zakonskom roku od trideset (30) dana od dana 

donošenja odluke, mogu pokrenuti upravni spor pred nadležnim sudom. 
7. Mandat komisije za razmatranje žalbi biće dve (2) godine uz mogućnost produženja za još dve (2) 

godine. 

 

Član 12 

Sukob interesa 

1. Članovi Komisije su isključeni iz procesa donošenja odluka ako on ili bilo koji član uže porodice 
ima lični ili materijalni interes u vezi sa dodelom opštinske nepokretne imovine. 

2. Članovi komisije za procenu isključeni su iz postupka procene ukoliko on ili bilo koji član uže 
porodice ima lični ili materijalni interes u vezi sa dodelom opštinske nepokretne imovine. 

3. Članovi Komisije za razmatranje žalbi isključeni su iz postupka razmatranja žalbi ako on ili bilo 
koji član uže porodice ima lični ili materijalni interes u vezi sa dodelom opštinske nepokretne 

imovine.  

 

Član 13 

Potpisivanje ugovora 

1. Na osnovu preporuke komisije za procenu i nakon isteka roka za podnošenje žalbe, direktor 
dotičnog odeljenja potpisuje ugovor sa izabranim, u kojem ugovoru se definišu prava i obaveze 

ugovornih strana. 

2. Pravo korišćenje opštinske nepokretne imovine manje od jedne (1) godine, ne može se dati na 
korišćenje trećim licima. 
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II. POSEBNE ODREDBE 

 

 

 

Član 14 

Nadzor ugovora 

 

1. Dotično odeljenje, koje je potpisalo ugovor za izdavanje opštinske nepokretne imovine, nadzire 

sprovođenje ugovora, dali stranka koristi imovinu u skladu sa uslovima ugovora. 

2. U slučaju neispunjavanja ugovora ili odstupanja ispunjavanja ciljeva navedenih u zahtevu zbog 

kojeg je imovina izdata na korišćenje, nadležno odeljenje će pripremiti konačni izveštaj koji će 
preporučiti predsedniku za jednostrani raskid ugovora. 

3. Predsednik će nakon razmatranje konačnog izveštaja izrađenog od dotičnog odeljenja i na osnovu 

date preporuke, jednostrano raskinuti ugovor, obaveštavajući ugovornu stranu sedam (7) dana pre 
raskida ugovora. 

4. Sva odeljenja koja izdavaju opštinsku nepokretnu imovinu na koršćenje na period manji od godinu 

dana prema odredbama ovog pravilnika, dužne su da održavaju i objavljuju spisak imovine koja je 

izdata na korišćenje. 

5. Objavljivanje spiska izdavanja na korišćenje opštinske nepokretne imovine vrši se u roku od 
sedam (7) dana od dana potpisivanja ugovora. 

 

 

Član 15 

Održavanje opštinske imovine 

 

1. Svi korisnici opštinske imovine dužni su da ih održavaju i koriste na određeni način u skladu sa 
ugovorom o korišćenju; 

2. Fizička, pravna i samostalni preduzetnici i svi korisnici opštinske imovine dužni su da vode računa 
o zaštiti imovine, kako je predviđeno ovim Pravilnikom. 
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III. ZAVRŠNE I PRELAZNE ODREDBE  
 

 

Član 16 

Ukidanje 

Stupanjem na snagu ovog Pravilnika, ukidaju se Pravilnici i Odluke usvojene od strane Skupštine 
Opštine Orahovac koje su u suprotnosti sa odredbama ovog Pravilnika.  

 

Član 17 

Sukob sa zakonom 

 

U slučajevima sukoba i neusklađenosti odredba ovog pravilnika i odredba Zakona i drugih 
podzakonskih akata, primenjivaće se odredbe zakona i drugih podzakonskih akata koji se primenjuju u 
Republici Kosovo.  

 

Član 18 

Sprovođenje 

 

Za sprovođenje ove odluke stara će se Predsednik Opštine i direktori Odeljenja Opštine Orahovac.  

 

Član 19 

Stupanje na snagu 

 

Nakon usvajanja od Skupštine Opštine Orahovac, ovaj pravilnik stupa na snagu 15. Dana nakon 
dostave pri nadzornim organu MALS i 7. Dana nakon javne objave na oglasnoj tabli i na internet 

stranicu opštinu.  
 

 

 01 Br.00/21 

Dana:00.03.2021 

 

                                        Afrim Dina 

                                                                    ________________ 

                     Predsedavajući Skupštine 
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Na osnovu člana 12. stav 2. slova (d) i člana 40. Zakona br. 03 / L-040 za Lokalnu Samoupravu 

(„Službeni list Republike Kosovo“ br. 28/2008), člana 17. Zakona br. 06 / L-092 za izdavanje na 
korišćenje i zamenu opštinske nepokretne imovine, član 17. Pravilnika (VRK) br. 09/2020 za određivanje 
postupaka izdavanja i zamene opštinske nepokretne imovine i člana 10 stav 1 i 2 tačka 2.4, člana 40 i 
člana 57 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od 29.03.2017. godine, Skupština opštine Orahovac na 
održanoj sednici 00.05.2021, donosi: 
 

O D L U K U 

Za osnivanje komisije za procenu ponuda za izdavanje na kratkoročno korišćenje opštinske 
nepokretne imovine  

 

 

1. Usvaja se odluka za osnivanje komisije za procenu ponuda za izdavanje na kratkoročno korišćenje 
opštinske nepokretne imovine prema Odluci Skupštine opštine Orahovac za izdavanje na 
kratkoročno korišćenje 01 br. 189 od 29.04.2021. 
 

2. Komisija navedena u tački 1. Ove odluke sačinjena je od 5 (pet) članova i imaće sledeći sastav: 
 

2.1. Refki Kryeziu – predstavnik Skupštine Opštine, predsedavajući; 
2.2. Artan Zenuni - predstavnik Skupštine Opštine, član; 

2.3. Artan Asllani - predstavnik Skupštine Opštine, član; 

2.4. Saranda Sallteku – predstavnica izvršne vlasti opštine, član; 

2.5. Sihana Duraku – predstavnica nevladinih sektora, član. 

 

3. Dužnosti i odgovornosti komisije za procenu ponuda je da objavi javni oglas za izdavanje na 

korišćenje opštinske nepokretne imovine, da odredi početnu cenu, uslove i posebne kriterijume 

javne aukcije i iskazivanja interesa, otvaranje aukcije i procenu ponuda, da obezbedi da se javni 

konkurs održi u skladu sa postupcima Pravilnika (VRK) br. 09/2020 za određivanje postupaka 

izdavanja i zamene opštinske nepokretne imovine, da obezbedi da su dokumenti dostupni 

učesnicima konkursa, da obezbedi da konkurs bude objavljen na internet stranici opštine i na 

oglasnoj tabli opštine, da obezbedi poverljivost licima ili subjektima koji učestvuju u konkursu itd. 
 

 

 

 

 

 

 

Republika e Kosovës  
 Republika Kosovo / Republic of Kosovo 

Kuvendi i Komunës Rahovec 

Opština Skupština Rahovac/Municipality of Rahovec 
 



2 
 

4. Kancelarija za nabavke obavezna je da u saradnji sa komisijom za procenu ponuda odvije postupke 

javne aukcije, iskazivanje interesa i procenu ponuda. 

 

5. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana nakon 
dostave nadzornim organu M.A.L.S i 7 dana nakon javne objave na internet stranici opštine 
Orahovac. 

                                               

Odluka se šalje na: 
• Članovima komisije, 

• Skupštinskoj službi, 

• Kancelariji za nabavke, 

• M.A.L.S, i 

• Arhivi. 

 

 

S K U P Š T I N A   O P Š T I N A    O R A H O V A C 

 

 

 

    01-br- _______          Afrim Dina 

    Dana: __________             _________________ 

 Predsedavajući skupštine 

 



1 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

Na osnovu člana 12. stav 2. slova (d) i člana 40. Zakona br. 03 / L-040 za Lokalnu Samoupravu 

(„Službeni list Republike Kosovo“ br. 28/2008), člana 17. Zakona br. 06 / L-092 za izdavanje na 
korišćenje i zamenu opštinske nepokretne imovine, član 17. Pravilnika (VRK) br. 09/2020 za određivanje 
postupaka izdavanja i zamene opštinske nepokretne imovine i člana 10 stav 1 i 2 tačka 2.4, člana 40 i 
člana 57 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od 29.03.2017. godine, Skupština opštine Orahovac na 
održanoj sednici 00.05.2021, donosi: 
 

O D L U K U 

Za osnivanje komisije za procenu ponuda za izdavanje na kratkoročno korišćenje opštinske 
nepokretne imovine  

 

 

1. Usvaja se odluka za osnivanje komisije za procenu ponuda za izdavanje na kratkoročno korišćenje 
opštinske nepokretne imovine prema Odluci Skupštine opštine Orahovac za izdavanje na 
kratkoročno korišćenje 01 br. 190 od 29.04.2021. 

 

2. Komisija navedena u tački 1. Ove odluke sačinjena je od 5 (pet) članova i imaće sledeći sastav: 
 

2.1. Saranda Sallteku – predstavnica izvršne vlasti opštine, predsedavajuća; 
2.2. Artan Asllani – predstavnika izvršne vlasti, član; 
2.3. Refki Kryeziu – predstavnik skupštine opštine, član; 
2.4. Artan Zenuni – predstavnik skupštine opštine, član;  
2.5. Sihana Duraku – predstavnica nevladinih sektora, član;  

 

 

3. Dužnosti i odgovornosti komisije za procenu ponuda je da objavi javni oglas za izdavanje na 

korišćenje opštinske nepokretne imovine, da odredi početnu cenu, uslove i posebne kriterijume 

javne aukcije i iskazivanja interesa, otvaranje aukcije i procenu ponuda, da obezbedi da se javni 

konkurs održi u skladu sa postupcima Pravilnika (VRK) br. 09/2020 za određivanje postupaka 

izdavanja i zamene opštinske nepokretne imovine, da obezbedi da su dokumenti dostupni 

učesnicima konkursa, da obezbedi da konkurs bude objavljen na internet stranici opštine i na 

oglasnoj tabli opštine, da obezbedi poverljivost licima ili subjektima koji učestvuju u konkursu itd. 
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4. Kancelarija za nabavke obavezna je da u saradnji sa komisijom za procenu ponuda odvije postupke 

javne aukcije, iskazivanje interesa i procenu ponuda. 

 

5. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana nakon 
dostave nadzornim organu M.A.L.S i 7 dana nakon javne objave na internet stranici opštine 
Orahovac. 

                                               

Odluka se šalje na: 
• Članovima komisije, 

• Skupštinskoj službi, 

• Kancelariji za nabavke, 

• M.A.L.S, i 

• Arhivi. 

 

 

S K U P Š T I N A   O P Š T I N A    O R A H O V A C 

 

 

 

    01-br- _______          Afrim Dina 

    Dana: __________             _________________ 

 Predsedavajući skupštine 

 



1 
 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

Na osnovu člana 12. stav 2. slova (d) i člana 40. Zakona br. 03 / L-040 za Lokalnu Samoupravu 

(„Službeni list Republike Kosovo“ br. 28/2008), člana 17. Zakona br. 06 / L-092 za izdavanje na 
korišćenje i zamenu opštinske nepokretne imovine, član 17. Pravilnika (VRK) br. 09/2020 za određivanje 
postupaka izdavanja i zamene opštinske nepokretne imovine i člana 10 stav 1 i 2 tačka 2.4, člana 40 i 
člana 57 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od 29.03.2017. godine, Skupština opštine Orahovac na 
održanoj sednici 00.05.2021, donosi: 
 

O D L U K U 

Za osnivanje komisije za procenu ponuda za izdavanje na kratkoročno korišćenje opštinske 
nepokretne imovine  

 

 

1. Usvaja se odluka za osnivanje komisije za procenu ponuda za izdavanje na kratkoročno korišćenje 
opštinske nepokretne imovine prema Odluci Skupštine opštine Orahovac za izdavanje na 
kratkoročno korišćenje 01 br. 191 od 29.04.2021. 

 

2. Komisija navedena u tački 1. Ove odluke sačinjena je od 5 (pet) članova i imaće sledeći sastav: 
 

2.1. Artan Asllani – predstavnika izvršne vlasti, predsedavajući; 
2.2.Saranda Sallteku – predstavnica izvršne vlasti opštine, član; 

2.3. Artan Zenuni – predstavnik skupštine opštine, član; 
2.4. Refki Kryeziu – predstavnik skupštine opštine, član;  
2.5. Sihana Duraku – predstavnica nevladinih sektora, član;  

 

 

3. Dužnosti i odgovornosti komisije za procenu ponuda je da objavi javni oglas za izdavanje na 

korišćenje opštinske nepokretne imovine, da odredi početnu cenu, uslove i posebne kriterijume 

javne aukcije i iskazivanja interesa, otvaranje aukcije i procenu ponuda, da obezbedi da se javni 

konkurs održi u skladu sa postupcima Pravilnika (VRK) br. 09/2020 za određivanje postupaka 

izdavanja i zamene opštinske nepokretne imovine, da obezbedi da su dokumenti dostupni 

učesnicima konkursa, da obezbedi da konkurs bude objavljen na internet stranici opštine i na 

oglasnoj tabli opštine, da obezbedi poverljivost licima ili subjektima koji učestvuju u konkursu itd. 
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4. Kancelarija za nabavke obavezna je da u saradnji sa komisijom za procenu ponuda odvije postupke 

javne aukcije, iskazivanje interesa i procenu ponuda. 

 

5. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana nakon 
dostave nadzornim organu M.A.L.S i 7 dana nakon javne objave na internet stranici opštine 
Orahovac. 

                                               

Odluka se šalje na: 
• Članovima komisije, 

• Skupštinskoj službi, 

• Kancelariji za nabavke, 

• M.A.L.S, i 

• Arhivi. 

 

 

S K U P Š T I N A   O P Š T I N A    O R A H O V A C 

 

 

 

    01-br- _______          Afrim Dina 

    Dana: __________             _________________ 

 Predsedavajući skupštine 

 



1 
 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

Na osnovu člana 12. stav 2. slova (d) i člana 40. Zakona br. 03 / L-040 za Lokalnu Samoupravu 

(„Službeni list Republike Kosovo“ br. 28/2008), člana 17. Zakona br. 06 / L-092 za izdavanje na 
korišćenje i zamenu opštinske nepokretne imovine, član 17. Pravilnika (VRK) br. 09/2020 za određivanje 
postupaka izdavanja i zamene opštinske nepokretne imovine i člana 10 stav 1 i 2 tačka 2.4, člana 40 i 
člana 57 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od 29.03.2017. godine, Skupština opštine Orahovac na 
održanoj sednici 00.05.2021, donosi: 
 

O D L U K U 

Za osnivanje komisije za procenu ponuda za izdavanje na kratkoročno korišćenje opštinske 
nepokretne imovine  

 

 

1. Usvaja se odluka za osnivanje komisije za procenu ponuda za izdavanje na kratkoročno korišćenje 
opštinske nepokretne imovine prema Odluci Skupštine opštine Orahovac za izdavanje na 
kratkoročno korišćenje 01 br. 192 od 29.04.2021. 

 

2. Komisija navedena u tački 1. Ove odluke sačinjena je od 5 (pet) članova i imaće sledeći sastav: 
 

2.1. Artan Zenuni – predstavnik skupštine opštine, predsedavajući; 
2.2. Refki Kryeziu – predstavnik skupštine opštine, član;  
2.3.Artan Asllani – predstavnika izvršne vlasti, član; 

2.4. Saranda Sallteku – predstavnica izvršne vlasti opštine, član; 
2.5. Sihana Duraku – predstavnica nevladinih sektora, član; 

 

 

3. Dužnosti i odgovornosti komisije za procenu ponuda je da objavi javni oglas za izdavanje na 

korišćenje opštinske nepokretne imovine, da odredi početnu cenu, uslove i posebne kriterijume 

javne aukcije i iskazivanja interesa, otvaranje aukcije i procenu ponuda, da obezbedi da se javni 

konkurs održi u skladu sa postupcima Pravilnika (VRK) br. 09/2020 za određivanje postupaka 

izdavanja i zamene opštinske nepokretne imovine, da obezbedi da su dokumenti dostupni 

učesnicima konkursa, da obezbedi da konkurs bude objavljen na internet stranici opštine i na 

oglasnoj tabli opštine, da obezbedi poverljivost licima ili subjektima koji učestvuju u konkursu itd. 
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4. Kancelarija za nabavke obavezna je da u saradnji sa komisijom za procenu ponuda odvije postupke 

javne aukcije, iskazivanje interesa i procenu ponuda. 

 

5. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana nakon 
dostave nadzornim organu M.A.L.S i 7 dana nakon javne objave na internet stranici opštine 
Orahovac. 

                                               

Odluka se šalje na: 
• Članovima komisije, 

• Skupštinskoj službi, 

• Kancelariji za nabavke, 

• M.A.L.S, i 

• Arhivi. 

 

 

S K U P Š T I N A   O P Š T I N A    O R A H O V A C 

 

 

 

    01-br- _______          Afrim Dina 

    Dana: __________             _________________ 

 Predsedavajući skupštine 

 



 
 
 

 

 
 

 

 

Na osnovu člana 12. tačka 1. i 2. slova d), člana 17. slova f) i člana 40. Zakona br. 03 / L-040 za 
Lokalnu Samoupravu Republike Kosovo („Službeni list Republike Kosovo br. 28/2008 ”), člana 53 
stav 3 Zakona o opštem upravnome postupku br. 05 / L-031 („Službeni list Republike Kosovo br. 
20/2016“), člana 10, člana 15 i člana 40 Zakona br. 04 / L-060 za Otpad („Službeni list Republike 
Kosovo br. 17/2012“), člana 2, člana 10 stav 2 tačka 2.4, član 40 i član 57 stav 1 tačka 1.6 Statuta 
opštine Orahovac br. 1005 od 29.03.2017, Skupština opštine na održanoj sednici 31.05.2021, donosi: 

 

O D L U K U 

Za izmenu i dopunu odluke 01 Br. 180/21 od 29.03.2021 za usvajanje Lokalnog Plana za 
upravljanje otpada od izgradnje i rušenja građevinskih objekata  

 

1. Ovom odlukom menja se i dopunjuje odluka 01 br. 180/21 od 29.03.2021 za usvajanje 

Lokalnog Plana za upravljanje otpada od izgradnje i rušenja građevinskih objekata u opštini 
Orahovac. 

 

2. Izmena i dopuna vrši se na osnovu dopisa i preporuke Ministarstva Životne Sredine, 

Prostornog Planiranja i Infrastrukture br. 3819 od. 30.04.2021 i dopisa  Ministarstva 
Administracije Lokalne Samouprave br. 020-293 / 7 od. 07.05.2021. 

 

3. Ostale tačke glavne odluke sa brojem 01 Br. 180/21 od 29.03.2021 ostaju ne izmenjene. 

 
4. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana 

nakon dostave pri nadzornim organu M.A.L.S i 7 dana nakon javne objave na oglasnoj tabli ili 

službenoj internet stranici opštine. 
 
 

Odluku dostaviti: 

 Skupštinskoj Službi, 
 Odeljenju za Javne Usluge, 

 M.A.L.S, i  

 Arhivi. 
 

SKUPŠTINA   OPŠTINE   ORAHOVAC 

 

 

01-Br._________ 

Dana: ____________                                                                                           Afrim  Dina 

                    _________________ 

                Predsedavajući Skupštine  

              

      

 

Republika e Kosovës  
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Kuvendi i Komunës Rahovec 

Skupština Opštine Orahovac / Municipality of Rahovec 
 

 



 
 
 

 

 
 

 

Na osnovu člana 12. tačka 1. i 2. slova d), člana 17. slova f) i člana 40. Zakona br. 03 / L-040 za 

Lokalnu Samoupravu Republike Kosovo („Službeni list Republike Kosovo br. 28/2008 ”), člana 53 
stav 3 Zakona o opštem upravnome postupku br. 05 / L-031 („Službeni list Republike Kosovo br. 
20/2016“), člana 10, člana 15 i člana 40 Zakona br. 04 / L-060 za Otpad („Službeni list Republike 
Kosovo br. 17/2012“), člana 2, člana 10 stav 2 tačka 2.4, član 40 i član 57 stav 1 tačka 1.6 Statuta 
opštine Orahovac br. 1005 od 29.03.2017, Skupština opštine na održanoj sednici 31.05.2021, donosi:  

 

O D L U K U 

Za izmenu i dopunu odluke 01 Br 181/21 od 29.03.2021 za usvajanje Lokalnog Plana za 

upravljanje gabaritnog otada 
 

1. Ovom odlukom menja se i dopunjuje odluka 01 br. 181/21 od 29.03.2021 za usvajanje 

Lokalnog Plana za upravljanje otpada od izgradnje i rušenja građevinskih objekata u opštini 
Orahovac. 
 

2. Izmena i dopuna vrši se na osnovu dopisa i preporuke Ministarstva Životne Sredine, 
Prostornog Planiranja i Infrastrukture br. 3818 od. 30.04.2021 i dopisa  Ministarstva 

Administracije Lokalne Samouprave br. 020-293 / 8 od. 07.05.2021. 
 

3. Ostale tačke glavne odluke sa brojem 01 Br. 181/21 od 29.03.2021 ostaju ne izmenjene. 

 

4. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana 
nakon dostave pri nadzornim organu M.A.L.S i 7 dana nakon javne objave na oglasnoj tabli ili 

službenoj internet stranici opštine. 
 

 
Odluku dostaviti: 

 Skupštinskoj Službi, 
 Odeljenju za Javne Usluge, 

 M.A.L.S, i  

 Arhivi. 
 

SKUPŠTINA   OPŠTINE   ORAHOVAC 
 

 

01-Br._________ 
Dana: ____________                                                                                           Afrim  Dina 

                    _________________ 

                Predsedavajući Skupštine 
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Na osnovu člana 12. stav 2. slova (d), člana 14. člana 17. i člana 40. zakona br. 03 / L-040 za 
Lokalnu Samoupravu („Službeni list Republike Kosovo br. 28/2008“) , člana 25 Zakona br. 06 / L-

092 za izdavanje na korišćenje i zamenu opštinske nepokretne imovine („Službeni list Republike 
Kosovo br. 10/2019“), član 29. Pravilnika (VRK) br. 09/2020 za određivanje postupka izdavanje 
na korišćenje i zamenu opštinske nepokretne imovine, član 2, član 10 stav 1 i 2 tačka 2.4, član 39, 
član 40 i član 94 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od 29.03.2017, Skupština opštine Orahovac na 
održanoj sednici 31.05.2021, donosi : 
 

 

O D L U K U 

Za zamenu opštinske sa privatnom imovinom  
 

 

1. Predlog predsednika br. 00/000/00 od 10.05.2021 i izdaje se SAGLASNOST za zamenu 

opštinske javne imovine sa privatnom imovinom od javnog interesa, koja se nalazi na 

zvanom mestu Selo Gurte katastarska zona Ratkovac, parcela broj P-71510068-02440-0 

prema potvrdi o vlasništva, vlasništvo D.I Kosova S.O Orahovacm, Putevi, površine 
509m2 (petsto devet kvadratnih metara) koja se deli od ukupnog dela od 16959m2 

(šesnaest hiljada devetsto pedeset devet kvadratnih metara) IZDAJE SE u zajedničkom 
posedu Binak (Arif) Hoti i Ali (Januz) Hoti iz sela Ratkovac Opština Orahovac, dok je 
parcela prema Potvrdi o vlasništvu P-71510068-01713-5 u zajedničkom posedu Binak 
(Arif) Hoti i Ali (Januz) Hoti iz sela. Ratkoč ukupne površine 509m2 (petsto devet 
kvadratnih metara) oduzima i IZDAJE SE Opštini Orahovac, na ime zamene za otvaranje 
javnog puta. 

 
2. Cilj zamene opštinske nepokretne imovine sa privatnom imovinom navedene u tački 1. ove 

odluke je u javnom interesu, odnosno za otvaranje javnog puta i da na istom mestu ne 

postoje druge opštinske parcele pogodne za ovu namenu. 
 

3. OBAVEZUJE SE Odeljenje za Geodeziju, Katastar i Imovinu, da sprovodi pravne 

postupke u skladu sa odredbama člana 25. Zakona br. 06 / L-092 za izdavanje na korišćenje 
i zamenu opštinske nepokretne imovine i odredbama Pravilnika (VRK) br. 09/2020 za 

određivanje postupka izdavanje na korišćenje i zamenu opštinske nepokretne imovine. 
 

4. Procena opštinske i privatne imovine pomenute u tački 1. ove odluke vrši se na osnovu 
odgovarajućeg zakona o nepokretnosti. 
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5. Po završetku postupka zamene, rezultati zamene moraju biti objavljeni, sa sadržajem 
podataka i dokaza zamene, kao i imenom privatnog vlasnika sa kojim je zamena izvršena. 

 
 

6. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana 

nakon dostave pri nadzornim organu M.A.L.S i 7 dana nakon javne objave na oglasnoj tabli 

ili službenoj internet stranici opštine.                                                                              

 

 

               

Odluku dostaviti:  

 

 Članovima Skupštine, 

 Skupštinskoj Službi, 
 MALS, i 

 Arhivi. 

 

 

 

SKUPŠTINA   OPŠTINE   ORAHOVAC 

 

 

 

   01-Br-_______                                                                   Afrim Dina 

   Dana __________                                                  _________________ 

                                                Predsedavajući Skupštine 

 

 

 

 

 

 
                                                      

      

 



 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

Na osnovu člana 12. stav 2. slova c), člana 17. i člana 40. tačke 2. slova  a) Zakona br. 03 / L-040 za  

Lokalnu Samoupravu Republike Kosovo („Službeni list Republike Kosovo br. 28/2008), člana 10 
stav 2 tačka 2.3, člana 12, člana 40 stav 2 tačka 2.1 i član 57 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od 

29.03.2017, Predlog predsednika sa 02 br. 488 od 12.05.2021, Skupština opštine Orahovac na 

održanoj sednici od. 28.05.2021, usvaja: 

 

PRAVILNIK 

Za 

Izmenu i Dopunu Pravilnika za postavljen privremenih objekata na teritoriji opštine Orahvoac 
01 Br. 2558, dana: 27.06.2014 

 

1. Skupština opštine Orahovac usvaja Pravilnika za postavljen privremenih objekata na teritoriji 

opštine Orahvoac 01 Br. 2558, dana: 27.06.2014. 

 
2. Član 10, član 11, član 12 i član 13 Pravilnika iz tačke 1 ovog predloga ukidaju se i uklanjaju 

iz osnovnog teksta Pravilnika. 

 

3. Nakon odobrenja od strane Skupštine opštine Orahovac, izmena i dopuna Pravilnika za 
postavljen privremenih objekata na teritoriji opštine Orahvoac 01 Br. 2558, dana: 27.06.2014  

biće sastavni deo važećeg Pravilnika. 

 

4. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova izmena i dopuna Pravilnika za 
postavljen privremenih objekata na teritoriji opštine Orahvoac 01 Br. 2558, dana: 27.06.2014, 

stupa na snagu 15 dana nakon dostave nadzornom organu M.A.L.S i 7 dana nakon javne 

objave na oglasnoj tabli ili službenoj internet stranici opštine . 
 

Obavestiti: 

 Predsednika Opštine, 

 Direktore Odeljenja, 

 M.A.L.S, i 

 Arhivu. 
 

    SKUPŠTINA   OPŠTINE   ORAHVOAC 
 

 

01-br.__/21 

dANA:28.05.2021                                                                                                    Afrim  Dina 

                    _________________ 

                             Predsedavajući Skupštine 

 

Republika e Kosovës  
 Republika Kosovo / Republic of Kosovo 

Kuvendi i Komunës Rahovec 

Opština Skupština Rahovac/Municipality of Rahovec 
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Z A P I S N I K 

 
Redovne sednice Skupštine opštine Orahovac, održane 29.04.2021, sa početkom u 10:00. Sednicu 
predsedavao: predsedavajući Skupštine g. Afrim Dina. Zaključujem da kvorum imamo za održavanje 
sednice: 

Predsedavajući - Pre svega pozdravljam Predsednika opštine  g. Smajl Latifi, potpredsednika g. Fatmir 

Iska, odbornike, direktore opštinskih odeljenja, predstavnike LMT -a, predstavnike medija i sve prisutne! U 
današnjoj sednici imamo i novog člana Skupštine g. Kajtaz Berisha iz redova PDK, kojeg poziva da ustane i 
položi zakletvu. 
Kajtaz Berisha – Ja, Kajtaz Berisha, „zaklinjem se ili (svečano izjavljujem) da ću izvršavati moje dužnosti 
dostojanstveno, verno, nepristrasno, savesno i prema zakonu, i da ću moj autoritet kao član Skupštine 
Opštine Orahovac, izvršavati sa ciljem obezbeđivanja uslova mirnog života za sve“. 

 

Za ovu sednicu predlažem sledeći: 
                                                                  

                                                                 DNEVNI   RED  

1. Usvajanje Zapisnika prethodne sednice; 

2. Pitanja i odgovori na pitanja odbornika;  

3. Razmatranje finansijskog izveštaja januar – mart 2021. godine; 

4. Razmatranje i usvajanje predloge odluke za prenos rezerva kapitalnih investicija za 2021. god;  

5. Razmatranje i usvajanje predloge odluke  Predsednika za usvajanje prethodne odluke za 

izdavanje nepokretne imovine na korišćenje pravnim i fizičkim licima P – 05864-0 Orahovac;  

6. Razmatranje i usvajanje predloge odluke  Predsednika za usvajanje prethodne odluke za 

izdavanje nepokretne imovine na korišćenje pravnim i fizičkim licima P- 07111-1 Orahovac; 

7. Razmatranje i usvajanje predloge odluke  Predsednika za usvajanje prethodne odluke za 

izdavanje nepokretne imovine na korišćenje pravnim i fizičkim licima P- 02352-0 Orahovac; 

8. Razmatranje i usvajanje predloge odluke  Predsednika za usvajanje prethodne odluke za 

izdavanje nepokretne imovine na korišćenje pravnim i fizičkim licima P-00251-0 Čiflak; 

9. Razmatranje i usvajanje predloge odluke  za stavljanje na javnu raspravu Nacrt Strategije za 

Ekonomski Lokalni Razvoj za Opštinu Orahovac 2021 – 2025; 

10. Razmatranje godišnjeg izveštaja Komiteta Revizije za 2020. god; 

Sali Sallteku –pozdrav svim prisutnim u sali. Želim da intervenišem na dnevnom redu, jer je moj predlog da 
tačke 5,6,7 i 8 budu uklonjene sa dnevnog reda jer, koliko znam, predsednik nema pravno pravo da se bavi sa 
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ovim tačkama, jer znam da ne postoji zakonsko pravo davanja imovine 6 meseci pre izbora, zato, mislim da 
novi predsednik ima pravo da se bavi ovim stvarima. Dakle, zahtevam da se moj predlog stavi na glasanje. 

Fehmi Hoxha – Pozdrav svim prisutnim. U potpunosti se slažem sa predlogom g. Sallteku, pošto smo dobili 
ovaj materijal, ali ovaj materijal za ove četiri tačke, tražim da pređem na druge sednice i nakon što dobijem 
izveštaj od inspektorata na kraju od direkcije za poljoprivredu i direkcije na inspekciju i trenutno ko koristi te 
posede i gde nalaze se. Dakle, morate doneti izveštaj, a zatim preneti na drugoj sednici. Dakle, iskreno, ovo 

nije dobro, a ustvari drugi koriste i mi im vraćamo, jer je zapisano da je to u interesu građana, a zapravo je to 
individualni interes. Dakle, treba doneti jasan izveštaj pošto odbornici treba da znaju ko trenutno koristi ta 

zemljište, pa podržavam i zahtevam i prilažem zahtevu koji g. Sallteku da se ove četiri tačke dnevnog reda 
odlože za narednu sednicu. Kao što ističe g. Sallteku od maja meseca počinje šestomesečni period, na koji čak 
i sada nemamo pravo, a ako damo, postupci će biti odloženi i neće proći pravilno, biće vraćeni i neće biti 
potvrđeni. U četvrtoj tački imam još jedan predlog, Razmatranje i usvajanje predloge odluke za prenos rezerva 

kapitalnih investicija za 2021. god, uz dužno poštovanje direktora, ovde je sigurno došlo do greške, jer ovo 
nije nacrt odluke predsednika, jer je to samo predlog direktora koji je otišao predsedniku, a koji ću u principu 
glasati za njih, ali ovde ne postoji predlog odluke predsedavajućeg, a u ovom dokumentu treba da bude 
predlog odluke predsedavajućeg a ne direktor, jer pravno predsedavajući treba da predloži predlog. Stoga, ove 
tačke moramo odložiti do kraja, a u međuvremenu sekretarijat treba da pripremi nacrt odluke i da priloži 
svima vama kasnije, jer ste odgovorni predsedniče za to da ih imate. 

Predsednik – Pozdrav svim prisutnim, takođe pozdrav novom članu skupštine g. Kajtaz Berisha i želim vam 
dalji uspeh. Pažljivo sam slušao dve zabrinutosti koje su izneli Sali Sallteku i Fehmi  Hoxha i verujem da nije 

šala što je Vjosa Osmani predsednik Republike Kosovo i nije odredio datum izbora. Dakle, bez određivanja 
datuma izbora, skupština opštine i predsednik opštine imaju sve odgovornosti koje su dužni da izvršavaju. 
Dakle, verujem da se ne šalim jer se svim opštinama sudi na ovaj način i možda sutra određuje datum izbora. 
Dakle, sve dok u ovom slučaju nismo zvanično potvrdili datum izbora ili predsednikov ukaz, imamo pravo da 
odlučujemo o ovim tačkama dnevnog reda koje ste istakli, ali detaljnije Fehmi Hoxha. Što se tiče izveštaja o 
tome šta se radi sa ovim zemljama, normalno se slažem da ću vam na sledećem sastanku donijeti tačne 
informacije. Ali u vezi sa ovim tačkama da poljoprivredno zemljište ne uzima nijedna poljoprivredna zadruga , 

jer se samo jedno nalazi u Velika Kruša i nema drugih, već su korisnici pojedinci koji te površine steknu ili 
uzmu u upotrebu na osnovu procene komisije koju je skupština opštine Orahovac. Govorimo o mandatu koji 
sam ja i zanimaju nas, zajedno sa prvom skupštinom, ona zemljišta koja su data i u drugim mandatima, bilo da 
su korišćena i korišćena u određene ili druge svrhe. Međutim, molim direktora poljoprivrede da donese 
izveštaj jer se uglavnom radi o poljoprivrednom zemljištu, odnosno izveštaj ili informaciju o trenutnom stanju 
zemljišta koja su imala koristi od korišćenja od strane fizičkih ili pravnih lica, odnosno da li su lica koja nisu 
organizacije jer znate da smo sada u kapitalizmu i da se više ne bavimo sistemom zadruga, jer su i zadruge 
drugačije organizovane prema zakonu. Dakle, preostali su nam ovi bodovi i čekamo zakonitost ovih bodova i 
onog trenutka kada nas drugačije potvrde, tada smo normalno još uvek ovde. Ali nije pitanje da se usuđujemo 
da napustimo tačke dnevnog reda bez slanja skupštini opštine, ako postoje situacije koje bismo trebali tretirati 
kao vladu kao predsednika zajedno sa skupštinom opštine. Dakle, zadržaću ove tačke, a takođe ću imati 
informacije o stanju ovih zemljišta koja su data u upotrebu, a zatim da imam pregled i zajedničko raspravljanje 
o tome šta će se preduzeti u skladu sa zakonom ako dođe do zloupotrebe ili nedostatak aktivnosti u onim 
zemljama ili imanjima koja su drugi uzeli odlukom komisije koja je uglavnom skupština i sa predstavnicima 
vlade na osnovu javne licitacije. Dakle, nemamo odluku da mi ne dam zemlju na korišćenje i dok ne postanem 
predsednik sve što mi je zakonom dozvoljeno, daću zemlju na korišćenje, ali naravno, mi se pridržavamo 
zakona i ako vam se ne sviđa onda možete da date primedbe i Ja sam predsednik i imam mandat da skupština 
zaista može drugačije da kaže, i ja to razumem i u redu smo, ali Fehmi Hoxha zna da smo ga čekali i možda 
sam ga početkom aprila čekao, kažete, ali To nije nam palo na pamet da se verovatno radi o odlaganju 
promene vlade, a zatim i izbora predsednika, ali ni u jednoj opštini nije doneta odluka da će oni biti 
suspendovani iz donošenja odluka. Stoga se zalažem za to i trebalo bi da se nastavi jer nam revizori ili 
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monitori mogu reći zašto to niste uvrstili u izveštaj ili se ne bavite ovim pitanjima koja su zaista posao 
predsednika opštine, a takođe i skupštine opštine . Takođe se slažem sa onim što je g. Fehmi Hoxha da nacrt 
odluke pripada predsedavajućem, tako da nema potrebe za odlaganjem tačke i molim za razumevanje da se 
svakako radi o tehničkoj grešci i zaista sam iznenađen kako se to dogodilo, budući da je veći deo posla obavio 
direktora finansija ali nacrt odluke prema procedurama pripada predsedniku. Dakle, slažem se sa svime što ste 
rekli, ali dobro je da ove tačke ostanu na dnevnom redu i možda zakonitost ne traje još 4 meseca ili ne počinje 
da se uklanja. Ali mi u skupštini opštine to možemo, jer imamo zakonsko pravo i nadležnost da to radimo dok 
nemamo drugu potvrdu ili odluku osim predsednika. Tako da verujem da smo dobro jer su u prošlom mandatu 
svojstva data, ali sada moram zaista da pogledam da li se koriste dobro ili ne, ali istina je da su data jer za taj 
posao treba da se koriste dobro i ispravno i posebno poljoprivredno zemljište.  
Predsedavajući – Zahvaljujem se predsedniku, prenos rezervnih sredstava kao tačka dnevnog reda priložen je 
zahtev tokom sednice komiteta za politiku i finansije i naravno da ćemo popraviti ovaj nacrt odluke 
predsednika. Takođe predsednika objasnio je da na osnovu zakona za lokalnu samoupravu da u trenutku kada 
predsednik države raspiše izbore, od tog trenutka nemamo pravo razmatranja određene tačke dnevnog reda. 
Sali Sallteku – Ne želim da odgovorim predsedniku, ali rekao sam ono što zakon kaže, a kada će predsednik 

države da najavi, ne znam, ali znam da posle 6 meseci nema pravo predsednik opštine da izdaje imovinu. 

Možda predsednik može da iznese predlog posle nedelju dana, ali kada optimalni rok dođe u roku od 6 meseci, 
predsednik nema pravo da izda. Onda, kao što ste rekli da mi je direktor dao izveštaj, onda nakon glasanja ne 
moramo da dajemo izveštaj. Dakle, za ove četiri tačke očekujemo izveštaj od direktora. 

Predsednik – Sad kad budu na dnevnom redu, biće izveštaj i rasprava o kojim zemljama je reč. Dakle, prvo  

mora da se donese odluka u skupštini opštine da li želimo da je damo na 5, 10 ili 14 godina, a zatim na osnovu 
ove odluke-, skupština objavljuje aukciju. Dakle, ja se slažem time da se izvesti o tome ko trenutno koristi 
opštinske imovine. I verujte da ne znam ko će dobiti imovinu na aukciji, jer su to sada samo potraživanja. 
Fehmi Hoxha – Bio sam jasan, ali očigledno me niste razumeli i sviđa mi se ono što ste ranije rekli da moram 
da izveštavam o svim nekretninama koje su date, a mi kao vaš predlog uzimamo da nam vaš tim da izveštaj i 
sviđa mi se vaš predlog. Međutim, pitao sam za ove tačke ko trenutno koristi ovo zemljište koje trenutno 
želimo da izdamo, odnosno izveštaj odeljenja za poljoprivredu i odeljenja inspekcije o tome ko ih trenutno 
koristi. Zbog toga podržavam predlog Salija Salteka, da se stavi na glasanje tako da se ove četiri tačke uklone 
za danas i dovedu na sledeću sednicu sa izveštajem o tome ko ih koristi.  
Predsednik – Ne želim da odgovorim, ali ideja je da vi, Fehmi Hoxha, bolje razumete postupak i znate ovo 
pitanje čak i bolje od mene. Ne postoji mogućnost da je predsednik opštine tražio od skupštine opštine da 
donese odluke o aukciji imovine koja ima neizvesnosti. Ali to su upravo tačke o kojima direktor geodezije i 
poljoprivrede sada može da razgovara, a treba ih izdati na aukciji, koristiti i možda čak i eliminisati, jer mi 
pružamo određenu zaštitu kada ih skupština opštine putem aukcije dodeli korisniku, jasno da može doći do 
spora oko toga ko može da me eksploatiše. Dakle, katastarska situacija u ovom slučaju je čista, tako da je ne 
možemo prepustiti na milost i nemilost bilo kojem potencijalnom zlostavljaču, potencijal ne znači da postoji 
jer je situacija čista. Dakle, ponašam se u skladu sa nadležnostima i onog trenutka kada mi odluka dođe onda i 
to možemo razmotriti, ali odluku donosimo danas i zaista smo u potpunosti u skladu sa zakonom i naravno u 
potpunosti u skladu sa onim što tražite vi, jer direktori Afrim Oruqi i Berat Duraku kada dođu po svaku tačku 
moraju da razgovaraju o tim tačkama jer imaju ortofoto dokumente i iz ortofota se sve vidi da li postoji 
smetnja u tim imovinama. Dakle, u skladu sam sa zakonom i tražim da budem tačan. Potpuno se slažem sa 
vašim zahtevima Fehmi Hoxha koje tražite i naravno za one koji su vlasnici ili korisnici od 2009. godine i 
naravno da imamo zabrinutosti jer postoje i drugi faktori koji su pomešani poput agencije za šume i mnogih 
drugih, što zaista nismo li sigurni da li se ta svojstva najbolje koriste, jer ga je uzeo za vinograde i iskoristio za 

nešto drugo, pa moram još jednom da pogledam pitanje tih svojstava.  
Fehmi Cena - Pozdrav svima. Kada je reč o ovom predlogu koji je dat za otklanjanje ovih tačaka 5,6,7 i 8 
dnevnog reda iz ranije pomenutih razloga, mislim da mi je žao što nijedno objašnjenje po ovom pitanju nije 

urađena malo šire. I u komitetu za politiku i finansije razmatrali smo ovaj dnevni red sa ovim tačkama i nije 
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bilo primedbi. Tako da mislim da se bavimo izdavanjem opštinske nepokretne imovine na upotrebu građanima 
koje smo ranije davali i nikada nismo imali primedbe, pa na kratko, bez dalje razrade, predlažem da ove tačke 
ostanu, i mi ćemo svejedno ih razmatrani i možemo ih odobriti ili odbiti. Dakle, neka skupština odluči, jer je 
vremenski period sada diskutabilan, kao što je ranije rečeno o zakonu pre 6 meseci kakav jeste, ali ipak mislim 
da to nije nešto veliko problematično što se može učiniti i opet smo mi ti mi odlučujemo, pa molim za 
razumevanje kolega i mislim da bih trebalo da krenem tako da ove tačke ostanu na dnevnom redu. 
Rasim Fazliu – Pozdrav svim prisutnim u sali. Pažljivo sam saslušao svoje kolege za data mišljenja, jer je 
govornik rekao da smo u KPF -u razmatrali ove teme i prosledili ih skupštini. Ono što želim da kažem je da 
sve dok mi kao skupština, ali i izvršna vlast nismo ograničeni zakonom i ne postoji odluka koja od danas 
pokazuje da ste nefunkcionalni, smatram da smo mi kao skupština na delu i moramo da radimo, a naš posao je 
da se pozabavimo tačkama dnevnog reda koje nam dolaze i kao što je g. Fehmi Cena rekao da možemo 
odobriti ili ne, ali, u stvari smo i dalje funkcionalni i moramo da se pozabavimo temama koje nam dolaze i ovo 

je moje lično mišljenje i ne volim posle polarizacija i po mom mišljenju je logično da se teme pozabave i tu 
smo da radimo. Ali, ako postoji nešto što je nezakonito, to su određena tela koja to odbijaju i vraćaju 
nadležnim organima, ali moramo obaviti svoj posao, dok što se tiče izveštaja, čak i bez pitanja članova 
skupštine, dobro bi bilo davati izveštaje da bi se videlo kakva je situacija da li se oni koriste ili ne koriste. Ali 

jedno znam da onaj ko ga je uzeo za vinograd i zasadio nešto drugo, mislim da je dobro prošao jer je bolje da 
je bar nešto učinio nego da napusti pustoš i nisam morao da kažem da se to može nazvati zloupotreba jer je za 
mene zloupotreba ako je uzmete i ne koristite i trava tamo raste. 

Predsedavajući – Hvala g. Fazliu za pojašnjenje, poštovane kolege na zahtev g. Sallteku stavljam na glasanje 

predlog za uklanjanje tačaka sa dnevnog reda. Smatram da je sa 11 glasova za, odobreno da ove tačke ostanu 
na dnevnom redu. Sada stavljam dnevni red na glasanje. Konstatujem da je sa 15 glasova za, 1 protiv i bez 

suzdržanih, dnevni red usvojen. Prelazimo na prvu tačku dnevnog reda: 
1. Usvajanje Zapisnika prethodne sednice. 

Predsedavajući – Dali ima primedbe oko zapisnika? 

Ali Morina – Pozdrav svim prisutnim. Moja primedba na zapisnik je stranica 12, na kojoj sam razgovarao, u 

prvom redu sam rekao, kako bih dao svoj doprinos ovom pitanju, dok se u zapisniku vodi, u funkciji grupe za 

ovo pitanje, to je besmisleno sa onim što sam rekao u smislu doprinosa ovom pitanju, pa se nadam da će se 

ova greška ispraviti. 

Predsedavajući – Pošto nemamo drugih prijavljeni, stavljam na glasanje prvu tačku dnevnog reda. 
Konstatujem da se prva tačka dnevnog reda jednoglasno usvaja. Prelazimo na drugu tačku dnevnog reda: 
2. Pitanja i odgovori na pitanja odbornika. 
Masar Popaj – Pozdrav sim prisutnim. Pre svega želim da vam se zahvalim na dosadašnjem radu na novoj 
javnoj rasveti u selu Belacrkva i posebno želim da se zahvalim direktoru Odeljenja za Javne Usluge g. 
Perparim Krasniqi za posvećenost okončanja ove investicije. Takođe želim da naglasim da celo selo nije 
obuhvaćeno, tj. značajan deo njega, odnosno naselja Gashi i Berisha, kao što je ulica Fadil Gashi, gde se stalno 
javljaju žalbe i zahtevi stanovnika tog naselja koji se osećaju diskriminisano. Možete li nam reći kada  se 

očekuje osvetljenje i u tom delu sela. Iako je još jedno pitanje koje sam želeo da dodam povezano sa 
operatorom Ekoregjioni protiv kojeg postoji mnogo žalbi na situaciju stvorenu nakon zahteva za isplatu duga 
kako u sela Zrze, Belacrkva, tako i u samom gradu bilo je problema sa uplatama jer dug operatera Ekodrinia 
zahteva trenutni operater Ekoregjioni. Možete li nam reći kako predviđate rešavanje ove situacije. Takođe u 
vezi sa selom Belacrkva u vezi sa rekom u zahtevima podnetim za uređenje njenog korita, vidim da ste dobro 

započeli, ali želim i nadam se da vi, poštovani predsedniče, idete do kraja ovog procesa, kao što ste počeli 
otklanjati prepreke, želim da ih što bolje otklonite u drugim delovima reke.  
Rexhep Oruqi – Pozdrav svim prisutnim u sali, takođe želim gospodinu Kajtaziju čestitke i uspeh na poslu. 
Takođe ističem pitanje koje mislim da je veoma važno, tako da je reč o autobuskoj stanici u Orahovcu i 
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govorim u ime člana komisije akcionara, s obzirom da je ova skupština odlučila da izabere članove akcionara, 
koji su dužni da obaveste skupštinu o trenutnoj situaciji koja je u autobuskoj stanici. Predlažem da se na 
sledećem sastanku skupštine definiše kao posebna tačka o trenutnoj situaciji na autobuskoj stanici, jer dobra 
finansijska situacija ne stoji iako je opštinska uprava investirala, ali ipak postoje neke stvari koje ne idu 
pravim putem. Prvo, predlažem da ne čekam sledeće zasedanje skupštine, već hitno treba doneti odluku, ali to 
bi trebalo biti i na sledećem zasedanju, jer ranije nećemo moći da prenesemo upotrebu 3 objekta u okviru 
stanice do autobusa. Kako nije logično da opština koristi zakupninu za te objekte, a mi smo imovinu već 
preneli u celini, a 3 prostorije su unutar stanice, a opština koristi zakupninu od ta 3 objekta. Sada je drugi 

predlog da se raspiše javna aukcija za restoran unutar stanice, jer se kirija ne koristi više od 4 meseca, pa hitno 
moramo objaviti na aukciji. Dakle, komisiju treba formirati za izmirivanje ili reprogramiranje dugova jer ima 

preko 100.000 evra duga i preti opasnost da ih blokiraju u bilo kom trenutku i neće moči pravilno da 
funkcionišu. Tako da verujem da postoje neke stvari koje ne bi trebalo da čekaju sledeću skupštinu, ali postoje 
i neke stvari o kojima bi trebalo raspravljati u skupštini u vezi sa izveštajem o radu i istovremeno se donosi 
odluka o izdavanju na korišćenje objekata koji se nalaze unutar autobuske stanice. 
Ali Morina – Želim da pokrenem veoma važno pitanje za građane opštine Orahovac, jer odljenje javnih 

usluga nastavlja da radi divan posao širom opštine Orahovac u svim sektorima, bilo na javnoj rasveti, na ulici, 
na trotoarima i u razgovoru sa direktorom razgovarali smo o mogućnosti nastavka ukockavanja trotoara i 

obavešten sam da se čeka otvaranje tendera za potpisivanje novog ugovora. Želeo sam da pitam dokle je stigla 
ova procedura, uzimajući u obzir brojne zahteve građana područja Anadrina, bilo između sela Ratkovac i 

Denjane ili Ratkovac i Radoste. Takođe, zabrinost stanovnika je što trotoar od centra sela Ratkovac do srednje 
škole nije završen i ostavljen je na pola, pa se nadam da će ovaj deo biti uključen u ovaj deo koji je 
prepolovljen i dalje nastavlja do srednje škole do pružiti veću sigurnost učenicima.  
Fehmi Hoxha – g. Predsedniče, ako se sećate tokom usvajanja budžeta,  obećali ste da ćete popraviti fekalnu i 
atmosfersku kanalizaciju ulice “Fahredin Hoxha”, pa osim što je direktor izašao sa ekipom na mestu događaja, 
nema druge radnja. Danima se pitam da li postoji budžet za ovo pitasnje, da li će ovo vaše obećanje započeti 
ove godine, pa još jednom tražim da nam direktor ili predsednik daju odgovor na ovo, jer je to veliki zahtev i 
jeste u centru grada i stalno smrdi loše i malo kiše i sve izlazi i zaista zahteva hitnu intervenciju.  Drugo 
pitanje takođe se odnosi za direktora javnih usluga, pa su me kao člana skupštine pitali i pozvali telefonom, 
pitali građane i stanovnike susedstva putnog segmenta “Xhelal Hajda – Toni” gde je uređena atmosferska 
kanalizacija , Znamo da je dobro funkcionisalo i tokom zime, ali ne znam zašto je posao sada u zastoju i ima 
mnogo kašnjenja, jer kao što svi znamo, sva preduzeća u tom segmentu puteva imaju puno problema. Dakle, 
ako se sećate da sam dao predlog da se sva preduzeća subvencionišu sa po 1000 evra, jer su ta preduzeća 
zaista mnogo izgubila, a na magistralnom putu u Belacarkvi postoji još gora situacija nego ovde, gde nažalost 
operater nije dobro obavio poslove, što ste i zvanično naveli. Zato vas pitam da li postoji potreba za izdvajanje 
sredstava jer znam da kompaniji dugujete i razgovarajte sa kompanijom da što pre popravi taj deo puta 
“Xhelal Hajda – Toni”. Pre izgradnje pota napominjem vas da primenite plan mobilnosti na tom segmentu 

puta i na osnovu plana mobilnosti koji je izglasan u skupštini, dakle, plana je na snazi i predviđena su stajališta 
za vozila, ali kao što sam video konstrukcije koje se izvode na trotoarima, onda ta stajala niste predvideli. 

Dakle, veoma je važno sprovesti plan mobilnosti, sve dok je na snazi, onda bi to trebalo i sprovoditi, jer su na 

nekim mestima predviđena zaustavljanja vozila. 

Shqipe Kryeziu – Pozdrav svima, obraćam se direktoru javnih usluga, ali ne želim da pohvalim njegov rad 
kao kolega Masara, jer ulica “Fadil Gashi” u Belacrkvi nema javnu rasvetu, dali tamošnji stanovnici ne 

zaslužuju javno rasvetu ili ih ne smatraju građanima opštine  Orahovac, dok, rasveta koja je postavljena nije za 
svaku pohvalu, ali ipak ste nešto uložili. 
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Ali Zhuniqi – Pozdrav svima, želeo sam da se zaustavim malo na razlogu za glasanje protiv, jer je reagovala 

Rukija, pa je razlog za glasanje protiv taj što imamo svoje stavove i ne možete intervenisati u trenutku kada 
imamo konsultacije u odnosu na odluke koje želimo da donesemo kao politički subjekt. Dakle, s obzirom na to 
da smo na kraju mandata, molim komisiju za procenu ponuda za izdavanje na korišćenja imovine, da pripremi 
izveštaj, koji je od 2017. godine do sada, ko su lica koja su dobili imovine na korišćenje. Što se tiče javne 

rasvete, Masar je bio prisutan u trenutku presecanja trake zajedno sa Predsednikom i sada ne znam kako je 
moguće preseći traku a nakon toga doći zahtev. Zato trebali ste podneti zahtev pre nego što je svečano 
presečena traka, a ne sada. 

Sali Sallteku – Imam zahtev za predsednika opštine, sada kada je elektrifikacija izvršena u selu Gedže, ostalo 
je približno 300 metara da se poveže sa selom Radoste, pa molim predsednika da to uradi jer je zahtev mnogih 
stanovnika sobzirom da postoje restorani, hoteli, pumpe za gorivo.  

Rukije Krasniqi  - Pozdrav svima. Želela sam da postavim pitanje direktoru javnih uslgua u vezi sa 
ukockavanjem puteva, gde je put u selu Velika Kruša gotov 3 meseca ostao isti, pa me zanima da znam do 

kraja mandat da li će se taj put završiti, jer je to zahtev stanovnika koje se nalazi na tom putu. Imam i pitanje 

za direktora poljoprivrede, da li su svi planirani plastenici dodeljeni? 

Predsednik – Hvala vam na posvećenosti i zabrinutostima koje ste izneli, polazim od pitanja koje je postavila 

gđa. Rukije Krasniqi za put u Velikoj Kruši, mislim da će to biti učinjeno, pa nemojte ovo povezivati sa 
mandatom, ali ima veze sa vremenom uslovi kao kompanije ne rade i na budžetskoj situaciji koju imamo kao 
opština. Odgovor na pitanja g. Masar Popaj i g. Ali Zhuniqi, projekat javne rasvete se nastavlja i taj segment 
takođe može da se poveže, ali ne obećavam vam da će se to uskoro dogoditi, to će biti učinjeno, jer ima mesta 
na kojima nema svetlosti. Dakle, videli ste da je naše područje počelo da izgleda bolje i da su Belacrkva, Zrze, 

Velika Kruša, Nogavac pokriveni javnom rasvetom, takođe u gradu imamo nekoliko malih segmenata u 

kojima treba izvršiti mali intervenciju, dok u buduće planiramo da postavimo javnu rasvetu na mestima gde 
nema javne rasvete kao što su Potočane, Senovac, Pustoselo, Poluže, Kramovik, u selo Brestovac započeli 
smo na delu puta koji se povezuje sa Malom Hoču, zatim u selo Vranjaku i Bratotin, tako da će se intervenisati 

i u ovim delovima, ali treba pregledati i druga mesta koja još nemaju javnu rasvetu. O komisiji za izdavanje na 

korišćenje imovine, slažem se sa svime što je skupština opštine odlučila, i komisiju koji je odredila skupština 
opštine i o zahtevu za detaljan izveštaj od 2017,  i ne samo od 2017. jer imam i svoje dileme iako nemam 

dokaze, da li se koristi ispravno izdato zemljište ili ne, takođe, zemljište šumarske agencije, ne znamo ko kako 

koristi, npr. izdaje se urbanistička saglasnost i potvrđuje se da je ovo građevinska zona, a on ga koristi za 

poljoprivredu, a sertifikat nije imao, jer ste dužni da mu date status imovine i u koju svrhu se to može koristiti .  
Što se tiče mobilnosti, u kanalu atmosferskih voda, kompanija koja izvodi terenske radove kasni zbog lošeg 
vremena. Imamo problem sa KEDS -om za podzemne instalacije, koji je morao da interveniše da bi rešili 
problem. Pomogli smo tim preduzećima sa određenim iznosom, jer kao što znate imali smo 20.000 evra, pa 
smo im pomogli sa iznosom od 300, 350, 400 i 500 evra, u zavisnosti od onoga što je potvrđeno putem registra 

ARBK, tako da su to bile naše mogućnosti za 58 preduzeća, odluka je zapravo doneta i svi su podnijeli 

pojedinačne zahtjeve, a jedina im je briga da mogu što prije obavljati posao. Što se tiče plana mobilnosti, imali 
smo ideju da napravimo neka nova parkirališta, ali nije da možemo da donesemo mnoga rešenja uprkos planu 
mobilnosti zbog konkretne situacije koju imamo na terenu, odnosno postojećeg stanja tamo negde tamo je 
prostor i sada ovde mogu da napravim parking za dva automobila, a nakon 300 metara mogu da napravim još 
jedno parkiralište za 5 automobila. Zatim na putu sa četiri trake imamo 3 operatera, od kojih su dva zaista 
jaka, poput Euro-asfalta (Fetoshi) i kompanije Mendi-P. Projekat finansira vlada kao što znate i oni posao 
obavljaju vrlo dobro, ali kompanija Victoria-Invest stvorila je problematičnu situaciju koju nikada nisam 
skrivao, jer sam imao vanredni sastanak sa vlasnicima i ministarstvom i pitao sam ih da vam neće biti 
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prihvaćen nijedan posao. Sada je kompanija Victoria Invest preuzela upravljanje nakon što ga je preuzela od 
svog podizvođača, jer želi da sačuva imidž svoje kompanije, jer je tokom obavljenog posla stvorila vrlo lošu 
sliku. Dakle, projekat finansira vlada, ali smo naručilac mi. U drugom segmentu od Termosistema Osa do 
ulaza u Orahovac postoje problemi sa imanjima, jer postoje preduzeća koja to nisu primenila kada su radila 
izgradnju, a mi smo izvršili reviziju, tako da se standard održava, ali možda i funkcionalniji za preduzeća, pa 
sada verujem da će Euro-asfalt nastaviti da radi intenzivno. Pitanje koje je poslanik skupštine g. Ali Zhuniqi 

postavio o javnoj rasveti, da u stvarnosti javna rasveta u opštini Orahovac ima 100% samo u selu Petković, ali 

većina javne rasvete u glavnim naseljima, takođe u selo Mrasor ima 100% javno osvetljenje, takođe u selu 
Denjane postoji 100% javno osvetljenje, ali takođe uz učešće zajednice, jer je samo glavni put finansirala 
opština. 
Sali Sallteku – Nikada se nisam kandidovao za predsenika, ali znam da mogu biti direktor, ali takođe znam da 
nećete biti predsednik, pa nisam dobio nikakav odgovor, jer su Danjane i Dobridol povezani jedni s drugima 
koji su u pitanju otprilike 300 metara da imate priliku da se povežete jer oni tamo još uvek rade i bilo bi dobro 
da radite ovaj posao. 

Predsednik – Ne želim da pravim polemike ili uzvraćam, već samo želim da kažem Sali Salteku da Skupština 
opštine ima ljude mudrije od mene i poput vas, pa je srednji ili niži prioritet veza između naselja, ali najveći 
prioritet je to mesto gde nema rasvete, pa ću u budućnosti, ako postanem direktor bilo kojeg odeljenja, to 

razmotriti. 

Predsedavajući – Zahvaljujem se svima, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda: 

3. Razmatranje finansijskog izveštaja januar – mart 2021. godine. 

Afrim Limani – Pozdrav svim prisutnim. Izveštaj koji je ispred vas sastoji se od prihoda i troškova, gde su 

prihodi analitički prikazani po mesecima prema ekonomskim kategorijama, što takođe uključuje sudske i 

saobraćajne kazne, uvek uz poređenje sa prošlogodišnjim izveštajem i planiranjem. Takođe su troškovi 
budžeta predstavljeni po kategorijama i programima koji se razumeju u poređenju sa prethodnom godinom i 
planiranjem, kao i izraženi u procentima. Opštinski prihodi u tromesečnom periodu, redovni prihodi iznose 

281.486 evra i ako ih uporedimo sa istim periodom prošle godine, imamo pozitivnu promenu u iznosu od 
36.975 evra. Poštovani članovi skupštine, imajte na umu da smo prošle godine imali pandemiju, ali su se njeni 
efekti pojavili negde krajem marta i to nije imalo efekta da se nije odrazilo na prihode, a onda je njihovo 

poređenje realno. kada izvršimo poređenje sa istim periodom prethodne 2020. godine. Posle sastanka KPF 
dobili smo izveštaj od saobraćajnih kazni, ali ne i od sudskih, pa su saobraćajne kazne u iznosu od 69.984 evra 

i kada smo napravili poređenje ukupnih redovnih prihoda zajedno sa sudskim novčanim kaznama, dobili smo 

rezultate i ukupan budžet zajedno sa sudskim novčanim kaznama za 3 meseca iznosi 351.470 evra sa 
pozitivnom razlikom uz simboličan porast od 54.849 evra. Iako budžetski izdaci za tromesečni period iznose 3 
miliona 897.000 evra, razumljivi su u svim kategorijama, uključujući kapital, koji izraženi u procentima 
iznose 27,42%. Kapitalni troškovi imaju procenat troškova od 34,94%, subvencije 39,43%, komunalne 

troškove 22,66%, robe i usluge 17,71% i položaj dnevnica i plata 26,27%. To je sve od mene o izveštaju, pa 
očekujem raspravu, i ako ima potrebe za dodatno objašnjenje. 

Predsedavajući – Zahvaljujem se direktoru na objašnjenju. U okviru ovoga imam dva pitanja, mada sam se  
obratio i u komitetu za politiku i finansije, imam obavezu da se obratim i u skupštini. Na stranici 9, šifra 
14020, kao i na istoj stranici šifra 14310 službeni ručak, zatražio sam pojašnjenje u vezi ova dva koda. 

Florida Bajraktari – Pozdrav svima. Ovu tačku razmatrali smo u KPF -u, ali zbog javnosti, želim da 
ponovim moje pitanje još jednom. Na strani 5, poređenje prihoda ostvarenih prema ekonomskim kodovima za 
godine 2020 - 2021, u nekim kodovima imamo velike promene, npr. u šifri 50009 opštinske takse za 
građevinske dozvole, realizacija za ova 3 meseca za 2020. godinu bila je 542, a za 2021. godinu realizacija je 
7967 evra, zatim u šifri 50026 taksa za legalizaciju objekata, u 2020. godini realizacija je 14.733 evra, utoliko 
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veća nego 2021. godine kada je realizacija u ova 3 meseca 2479 evra. Zato bi bilo dobro objasniti zašto je ovo 
razlika. Ovom izveštaju takođe nedostaje rodno budžetiranje, što mislim da je trebalo dodati. Takođe na strani 
8 kategorije roba i usluge, troškovi budžeta su mali za ova 3 meseca, tako da je planirani budžet iznosio 
1.715.477 evra, dok je potrošeno 303.763 evra. Za sve ovo tražim pojašnjenje. 
Masar Popaj – U raspodeli faktura za registraciju i verifikaciju objekata poreza na imovinu imao sam 

primedbu na strani 6 u raspodeli faktura poreza na imovinu jer fakture ne stižu na vreme i na pravu adresu jer 
se često ostavljaju u prodavnicama ili kafićima naselja i sada kada naša opština ima nazive ulica telefonski 
broj tako da fakture za porez na imovinu stiže na adresu vlasnika. Takođe, u kodu za robu i usluge 13131 za 
dnevnice službenog putovanja na Kosovu potrošena su 6382,78 evra, pa me danima zanima kolika je dnevnica 
na Kosovu. Iako smo u finansijskom izveštaju, moram da postavim pitanje o dugu koji opština duguje 

ekonomskim operaterima, bilo da je reč o dugovima prema kompanijama koje se bave kapitalnim 
investicijama, kao i uslugama. 

Fehmi Cena – Pre svega zahvaljujem direktoru finansija što je predstavio ovaj izveštaj u prvom kvartalu 
2021. godine, a direktor je rekao da u izveštaju vidimo da prihodi u kvartalnom periodu ove godine u odnosu 
na prošlu godinu imaju zabeležen porast, takođe u odnosu na planiranje postoji porast i to nas raduje. Tada se 
takođe u realizaciji i planiranju poreza na imovinu vidi da postoji porast i u odnosu na planiranje i u odnosu na 
prošlu godinu, iako imamo svoje primedbe i opet ćemo reći kada je i tada urađeno godišnje planiranje budžeta 
Spomenuli smo da je budžet malo nizak, ali to su standardi koji su ga postavili i ovo je budžet kakav jeste, ali 
u svakom slučaju sam zadovoljan činjenicom da su prihodi dobri i želim da nastavim kao ovo. Usredsrediću se 
na stranicu 8, budžetske troškove po ekonomskim kategorijama, konkretno plate i dnevnice, molim direktora 
za malo detaljnije objašnjenje. Takođe vidimo da su troškovi napravljeni iznad stope planiranja i na osnovu 
kalkulacije koju sam napravio tada je potrošeno više od 97.000 evra više nego što je planirano, kada je reč o 
kategoriji zarada i dnevnica kada znamo da je ova kategorija fiksna i planirana kao što je trebalo da bude u 
odnosu na isti period prošle 2020. godine, preko 156.000 evra potrošeno je više na zarade, tako da i ovde 
tražimo pojašnjenje u vezi s tim. Kada je reč o trošenju na druge kategorije kapitala, roba i usluge su u redu i 

mi bismo tada uživali, ali u nadnicama i nadnicama je osetljiv deo jer mislim da u ovoj kategoriji treba da 
bude manje potrošnje, a ne više. Dakle, uspeh lokalne vlasti je ako se na ovoj poziciji manje troši kako bi 
građanima ostao novac za druge projekte, a ovde imamo suprotno. Takođe sam primetio da ove troškove imate 
više u zdravstvu i obrazovanju, pa ako želite mogu vam pokazati cifre u zdravstvu za plate samo u prva 3 
meseca za ovu godinu potrošeno je preko 72.000 evra, u obrazovanje preko 73.000 evra , pa su ove dve 

direkcije potrošile više na plate i dnevnice i zbog toga želimo pojašnjenje u vezi sa tim troškovima zašto su se 
to desili. 

Ali Zhuniqi – U kodu 13131 dnevnice za službeno putovanje u toku godine, vidimo da je u roku od 3 meseca 

samo obrazovanje potrošilo 6.382,78 centi, tako da je u logici pre obračunavanja veliki iznos za period od 3 
meseca, pa sam zatražio pojašnjenje u izveštaj o ovome. 
Afrim limani – Ja odgovoriti od predsedavajućeg koji je tražio pojašnjenje u vezi sa dve kategorije budžetskih 
troškova za održavanje zgrada i službenih ručkova. Poštovani predsedavajući, čak i na sastanku KPF dao sam 
vam objašnjenje, ali ovog puta ću ga predstaviti parlamentarcima. Na zvaničnim ručkovima ovog budžetskog 
troškova imali smo obavezu od 2020. godine o predlogu zakona udruženja ,, Egzod 99 ,, što je odluka koju je 
skupština donela 2014. godine, gde sam takođe bio deo tog zakonodavnog tela i ti izdaci su uglavnom 
namenjeni taj račun za službene ručkove jer ga je skupština izdala isključivo za ovaj trošak. Ne znam da li sam 
u pravu u vezi s tim, ali prošle godine sam vas pitao da to ne pripada meni, ali predložio sam da se ova odluka 
ukine i donese nova odluka, nisam protiv ne pomaganja udruženju već posvećivanja sredstava ide za određenu 
svrhu u nekoj drugoj aktivnosti, a ne za službene ručkove. gđa. Florida Bajraktari traži pojašnjenje o 
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porezima koji su uglavnom u urbanizmu, pa ako se sećate opštinske takse za legalizaciju, opštinske takse za 
građevinsku dozvolu i inspekcije urbanističkog plana od prošle godine, imali smo problem jer su se prihodi 
prikupljali obrnuto, jer su umesto toga od opštinskih prihoda za građevinske dozvole koji se prikupljaju u 
zemlji, oni se prikupljaju u urbanističkom planu i upravo za ovo planiranje nema stvarne realizacije, ni ovde. 
Iako smo opštinskom taksom za građevinske dozvole planirali 20.000 evra i 7956 je zapravo prikupljeno i 
nadam se da ću do poslednja 3 meseca dostići maksimalni iznos za planiranje, pa je ovo razlika. Iako je 
opštinski porez za legalizaciju planirani ulazak, koji je prošle godine prošao vrlo dobro, ali ova godina stagnira 
jer ne postoji interes građana da se prijave za legalizaciju. Onda mali budžetski izdaci, po mom mišljenju 
smatram da ako uzmu procenat u odnosu na 3 meseca koliko jesmo, verujem da je to prosečan izdatak, ali 
obično se budžet troši uglavnom u poslednja 3 meseca u godini pre kraja fiskalne godine. g. Masar Popaj 

pokrenuo nekoliko pitanja, pokrenuo problem što raspodjela faktura poreza na imovinu ne ide na pravu adresu, 
zaista je valjano pitanje i slažem se s tim, ali nadam se da se ova godina neće ponoviti jer sam imao sastanke 
sa predstavnikom pošte takođe sam se obavezao da njihov zaposlenik da njihov zaposleni pošalje račun na 
naznačenu adresu i da ih ne ostavlja u školama ili prodavnicama. Zatim se još jedno pitanje odnosilo na 
trošenje budžeta na dnevnice za putovanja unutar zemlje, što je zaista isto pitanje postavio i g. Ali Zhuniqi. 

To su troškovi koji su uglavnom navedeni u ovom dnevnom kodu, a to su troškovi koje ugovorene kompanije 
snose studentima tj. ovaj kod je za studentske transfere. Imamo neke ugovorene kompanije koje prevoze 
studente, od kojih je znatan deo iz Kramovika, zatim iz dela Rita, iz Zatrićija i iz drugih mesta. Ovi troškovi su 

navedeni u ovom kodu koji je u potpunosti povezan sa troškovima prevoza putnika. g. Fehmi Cena, hvala 

vam na lepim rečima koje ste rekli kao dobru i pozitivnu promenu rasta prihoda u odnosu na prošlu godinu, ali 
ono što vas najviše zanima je da su troškovi budžeta u ovom periodu veći nego što se tvrdi i isto pitanje 
postavili ste u KPF -u. Tako da smatram da je budžet za ovaj period razuman, možda je i malo širi jer su u ovu 
potrošnju uključene zarade koje su zdravstveni i prosvetni radnici primali iz odluke vlade o dodatnim 

isplatama dnevnica za zdravstveni radnici i obrazovanje u tome je razlika, jer ako napravimo poređenje, 
planirani budžet za kategoriju plata je 7.622.634 evra, a ako ih proporcionalno koristimo za 12 meseci, prosek 
je 635.219 evra. Iako ovde imamo prosek za 3 meseca od 667.507 i ova mala promena se odnosi upravo na 

one plate koje sam pomenuo, tako da ovo uključuje sve kategorije kao što su prosvetni radnici, zdravstveni 
radnici i naravno administrativni radnici. Tako da verujem da sam vam dao odgovore i takođe vam hvala na 
pitanjima. 3 meseca samo je obrazovanje potrošilo 6382,78 centi, tako da je u logici predračunavanja to veliki 
iznos za period od 3 meseca, pa sam zatražio pojašnjenje u izveštaju o ovome. 
Fehmi Cena – Zahvaljujem se direktoru koji je pokušao da razjasni sva pitanja koja sam postavio, ali u onome 
što sam pitao o troškovima na plate i dnevnice niste baš ubedljivi jer ste rekli da postoje dodaci za zdravlje 
koji se uzimaju zbog pandemije i znam da dodaci za zdravlje zbog pandemije su iz vladine pomoći upravo iz 
paketa oporavka i odvojeni su od vlade kakvu poznajemo. Dakle, trebali ste da napravite planiranje, a niste to 

uradili, a ovde je usvojen budžet, pa to može biti to, ali može biti nešto drugo. Zatim tražimo izveštaj o tačno 
na šta je potrošen, nakon što ste u odboru za politiku i finansije objasnili da ga je preuzeo Caritas ili Kosov 
med, ali to nije zato što je predviđeno drugim stavom, pa ćete nam dati pojašnjenje kao kažeš kako nemamo 
dana. U obrazovanju je osnovno obrazovanje potrošilo preko 73.000 više ako se radi o 3 meseca, a kada prođu 
još 3 meseca, tada će doći izveštaj o šest meseci i to će biti urađeno još više, pa ćete tražiti pregled budžeta, a 
takođe ćete tražiti dozvola od nas da smo odobrili izmenu budžeta, ali razlog mora biti uverljiv, jer me takođe 
zanima obrazovanje zašto je potrošeno preko 73.000 više, zašto to nije planirano, na šta su potrošeni, imaju li 
dodatne dnevnice ili imaju angažovanih radnika jer iz mnogih razloga ima primjedbi građana na zapošljavanje 
u obrazovanju i ne ulazim u detalje jer ćemo još jednom naravno razgovarati o tome, ali objašnjenje bi trebalo 
biti, jer su oni uložili mnogo više novca utrošena u ovoj kategoriji. 
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Afrim Limani – Na sastanku KPF -a smo u jednom trenutku pojasnili kako su i službenici Caritasa prema 
vladinoj odluci dobili platu od 100 evra, sa ovog platnog položaja, jer su zaposleni u Caritasu plaćeni iz 
kategorije roba i usluga, ali su plaćeni sa pozicije zarade iz vladine odluke koju dobijaju u delu od 100 evra. 

Troškovi budžeta u kategoriji za plate su vrlo tačni, odnosno 2.273.000 evra, dok je planirani budžet opštine 
Orahovac za 2021. godinu ukupno 7.622.634 evra, kada ga proporcionalno 12 meseci onda padne na 635.219 

evra mesečno i od naravno da konačno damo tačan iznos bez ikakve dileme. Potrošili smo 2.2000.703 i ako ih 
proporcionišemo tokom 3 meseca, ispada da je mesec 667.567, što ima malo veću razliku u odnosu na udeo od 
12 meseci. Razlog što je deo veći je taj što smo im platili sa platne pozicije, a platili smo zdravstvenim i 

prosvetnim radnicima. Dakle, ako se pozivate na stranicu 7 budžetske potrošnje po kategorijama, onda smo 
vrlo jasni jer je pozicija plata koje ukupno padaju preko 2 miliona, kancelarija gradonačelnika potrošila 41.343 
evra, što znači da je administracija 49.622 evra, pa ste ih sve odrazili . Osnovno obrazovanje ima 1.087.167 
evra, jer osnovno obrazovanje ima najveći udeo nastavnika i tačno je trošak veći. Ovo je naš planirani budžet, 
ne smemo ostati bez ovog budžeta, a ako nas izvuku iz njega, onda ga za sledeća 3 meseca mogu ponovo 
vratiti, jer je ovaj budžet planiran odlukom skupštine takođe zaštićen zakonom javnosti finansije i 
odgovornosti. 

Kryesuesi – Faleminderit drejtor për te gjitha sqarimet, kalojmë ne pikën e katërt te rendit te ditës: 

4. Razmatranje i usvajanje predloge odluke za prenos rezerva kapitalnih investicija za 2021. god. 

Afrim Limani – Poštovani članovi skupštine, Ministarstvo finansija je 2020. godine donelo administrativno 
uputstvo kojim se zahteva da svi kapitalni projekti koji su obuhvaćeni Pip sistemom (programom javnih 
investicija) podležu kriterijumu, odnosno kriterijumima za koje procenjuju da li ih prolaze ili ne. Nažalost, u 
našoj opštini postoje neki projekti koji nisu prošli kao rezultat tog uputstva i oni kriterijumi koje ste postavili 
od Ministarstva finansija. Dakle, iznos sredstava koji nisu ukupno prošli je 265.000 evra, dakle 85.000 je iz 
sopstvenih prihoda, a ostatak iz granta. Dakle, mi smo nakon mnogih konsultacija koje smo imali sa 
odeljenjem za budžet Ministarstva finansija još jednom dozvolili vrednost projekata koji nisu prošli, tako da bi 
sada trebalo da budu samo novi projekti, a ne postojeći koje možete iznajmiti čak i nove. Zatim smo napravili 
detaljnu analizu projekata za koje će se sada predložiti da prođu, jer u suprotnom, ako ne prođu, ove rezerve 
mogu ići u višak. Predvideli smo 3 projekta, jedan je u zdravstvu, jedan u javnim službama i jedan u 
urbanizmu. Ovde ste napisali koji projekti su delimično odvojeni od granta, a delom od sopstvenih prihoda. 
Kada je reč o projektu, izgradnji kanala za oborinsku vodu i izgradnji betonskih kockica u selu Zatrić, imamo 
34 000 iz granta, dok imamo 20 000 sopstvenih prihoda. Dakle, 6000 iz granta i 65.000  iz sopstvenih prihoda, 
a drugi projekat je u zdravstvu, koji je zaista bio i tada i nije prošao, ali dobili smo potrebne preporuke i 
verujem da će ovaj projekat proći sada, jer znamo šta moram sada da preduzmem projekat je takođe kao i 
nacrt odluke usvojene prošle godine nakon što smo izdvojili 140.000 evra, tako da smo izdvojili više 
sredstava, jer znate da zdravstveno odeljenje zna da svako ima određenu budžetsku pomoć koju ne možemo da 
uzmemo iz njega, već je samo dajemo, ali na sreću ovog puta, uprava za zdravstvo ima bolji budžet za ovu 
godinu, onda smo i mi dodelili ovaj iznos. Poštovani članovi skupštine, molim vas da glasate za ovu tačku 
dnevnog reda, jer je u pitanju 265.000 evra koji nisu izglasani ni ovog puta, a koji sigurno idu na viškove. 
Rasim Fazliu – U KPF -u smo razmatrali ovu tačku dnevnog reda i sasvim je normalno da ovi projekti nisu 
prihvaćeni iz sopstvenih razloga u skladu sa njihovim specifičnostima i nisu ispunili uslove kao i drugi 
projekti koji su ranije bili. Tako da je takođe dobro da opština Orahovac i građani opštine Orahovac ne idu u 
višku već da se koriste za projekte koji su ovde predstavljeni. Tako da podržavam ovaj prenos ovih sredstava 
za kapitalne investicije. 

Munib Durguti – Pozdrav svima, direktor je dao objašnjenje i potrebu da se ta sredstva prenesu na projekte 
onako kako ih je dodelio u projektima, ali mene zanima pitanje iako nemamo direktora za zdravstvo da 

prebacuje sredstva u obnovi starog objekta GCPM da ovde imamo ugovor ili se namerava da se sa tim 
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sredstvima raspiše tender i postupak krene dalje, pošto je prošle godine to bilo planirano kao projekat. Želim 
da znam kao informaciju da li tamo imamo dela i želimo li da nosimo ove alate ili krećemo od početka. 
Rukije Krasniqi – Hvala vam predsedavajuća, iznos prenosa koji postoji skoro 70% uzima zdravstvo. Dakle, 
u zravstvu se uglavnom ulaže u gotovo sve mandate koji se ulažu u zdravlje, kako u obnove, tako i u 
građevine. Mislim da za ove prenose zašto ne bi prošli dalje od obrazovanja gde pohađa veliki broj učenika, 
popravljajući infrastrukturu, poboljšavajući situaciju u obrazovanju, a posebno u školama, a to je veoma 
potrebno, a GCPM se zaista vrlo često ulaže. Takođe mislim da je gradonačelnik ranije rekao da imamo 
dugovanja i imamo projekte, zašto ih onda ne bi izdvojili za dugove kao konkretan primer tužbe nastavnika za 
isplatu jubilarnih zarada iz postojećih fondova. Zatim dalja ulaganja u razne projekte koji nedostaju, ne bih 
mogao da kažem za večeru da je to veoma velika suma, ali sav ovaj prenos za obnovu GCPM, mislim da nije 

potreban, jer na poslednjem sastanku direktor zdravstva nije bio u stanju da odbrani svoj predlog i promenio 

sam se u poslednjem trenutku toliko da je bio zaveden i glasala sam protiv, tako da ne glasam za ovaj predlog 

direktora. 

Sali Sallteku – Sviđa mi se Rukijina diskusija i slažem se sa njenim mišljenjem i protiv sam predloga koji je 
dao šef naše grupe, jer mislim da ne bih trebalo da prenesemo ova sredstva, samo, kao što Rukija kaže da tako 

i ostane. 

Shqipe Kryeziu – Takođe podržavam gospođu Rukiju, i to je zaista dobra ideja, dobra je mišljenje i pravi 
trenutak za zahteve nastavnika, nije da ih tražimo pojedinačno, za bilo koji kabinet već samo ulaganja u 
obrazovanju, kao što je i pored toga, naša opština u obrazovanju ne ide dobro jer je juče održan PISA test i nije 
bilo računara, pa ne znam kako su položili taj test. Dakle, postoji potreba da se ove investicije prenesu u 
obrazovanje. 

Afrim Limani – Poštovani g. Munib Durguti, u odsustvu direktora pokušaću da ti dam odgovor koliko imam 
podataka. Realno, ovo je novi projekat, predviđeno je obnavljanje odeljenja, pedijatrijskog sektora, pošto prvi 
put ovaj projekat nije prošao i vrednost budžeta je bila 140.000 evra, tj. To je novi projekat u okviru stare 

zgrade jer nije bilo dodeljenih sredstava, a sada imamo na raspolaganju 140.000 evra i smatram da je veoma 

značajno započeti i delovati u okviru tog projekta. gđa. Rukije Krasniqi izneo neke zabrinutosti zbog toga 
zašto se ovaj budžet troši na zdravstvo, a ne na obrazovanje ili negde drugde. Kao što sam već rekao, budžet 
za zdravstvo i obrazovanje su specifični grantovi, jer tamo gde se oni [trebaju potrošiti. Opština može da daje 
sredstva i zdravstvu i obrazovanju, ali zdravstvo nema pravo da daje bilo kome da ih koristi, već samo za sebe. 
Dakle, dobra stvar u vezi s ovim je što smo proteklih godina uvek imali deficite ili nedostatak budžeta u 
zdravstvu i uvek smo pokrivali svoj deo donacije, tako da ovaj put on ima svoj novac i ulaže. Ranije ste 
pokrenuli pitanje obrazovanja, naravno da se slažem, ali ovo je budžet od kapitalnih investicija i sredstva koja 
treba potrošiti na nove projekte u kapitalnim investicijama, a ne u drugoj kategoriji. Što se tiče kapitalnih 
investicija, dajem vam informacije, neke pripadaju školama, investicioni budžeti po formuli, tako da za 2022. 
godinu imaju 65.000 evra, a imali su 9000 evra. Međutim, opština koja ima pravo dala je novac za 
obrazovanje i vrednost kapitalnih projekata u obrazovanju bila je vrednost budžeta 600.000, što je tj. da smo 
za 3 godine izdvojili 600.000 za kapitalne investicije u obrazovanje jer imamo 3 velika projekta, zapravo 6 
velikih projekata koji se na sreću većinom dovršavaju, odnosno 3 škole i 3 vrtića, koji zapravo troše veliki deo 
budžeta . Dakle, ovaj moj odgovor odnosi se i na gđu. Shqipe Kryeziu i na g. Salih Sallteku. 

Predsedavajući – Hvala puno direktoru na pojašnjenjima, poštovane kolege, stavljam na glasanje četvrtu 
tačku dnevnog reda. Konstatujem da se jednim glasom protiv i jednim suzdržanim usvaja četvrta tačka 
dnevnog reda. Prelazimo na petu tačku dnevnog reda: 
5. Razmatranje i usvajanje predloge odluke  Predsednika za usvajanje prethodne odluke za izdavanje 

nepokretne imovine na korišćenje pravnim i fizičkim licima P – 05864-0 Orahovac. 
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Afrim Oruqi – Poštovani članovi skupštine, pred vama je predlog odluke predsednika za usvajanje 
kratkoročnog korišćenja 1-15 godina opštinske imovine koja se nalazi u katastarskoj zoni u Orahovcu, u mestu 
zvanom Peržina sa brojem 05864-0 površine 20 su 31m2. Cilj izdavanja ove imovine je očuvanje i povećanje 
vrednosti, razvoj i obrađivanje poljoprivrede, stočarstva i davanje mogućnosti građanima da se samozaposle i 
predlažem da se ova imovina iznajmi na 15 godina. Ova imovina se nalazi tačno na ulazu kod mlina “Vetoni” 
i ta katastarska oblast se zove Peržina i ovaj put vodi do mosta Fila ili tamo gde je građevinski materijal 
preduzeća “Condor”. Dakle, to je neobrađeno neplodno i opštinsko zemljište, pa vas molimo da usvojite 

predlog za izdavanje ove imovine nakon razmatranja. 

Rasim Fazliu – Pažljivo smo saslušali direktora, ali želeo sam da mi se nešto predloži, jer imamo 4 predloga 
odluka, pa bi bilo dobro da se svi stave u paket i glasaju odmah, kao što je isto za sve. Zato  predlažem da se 
sve stave u paket i da se odluke donose odvojeno. 

Fehmi Cena – Takođe mislimo isto jer ove 4 tačke zapravo imaju istu svrhu i imaju isto odredište, čak želim 
da se zahvalim direktoru jer je dao objašnjenje koje smo tražili u komitetu za politiku i finansije i naravno da 
sledeći put napišemo odredište , pa jasno je da će se ova imovina koristiti za poljoprivredu i stočarstvo, jer su i 
plodno poljoprivredno zemljište, samo što se u vašem predlogu koji ste dali u KPF koristi već 15 godina, a 
ovde nije jer je odeljak je prazan i ovde možemo da damo mišljenje, kad sam već uzeo reč, mislim da bi 10 
godina bilo opravdano dati u upotrebu, i onda ćemo dalje videti. 
Munib Durguti – Ako direktor ima mogućnost malo razjašnjenja, da vi nemate informacije o imovini, mi 
nemamo otvorene sudske postupke stranaka da nema potraživanja, jer je veoma neophodno da se ti podaci 

prenesu skupštini, tako da odlučivanje bude bez dilema. 

Afrim Oruqi – Da, to je odgovarajuće pitanje, za koje se parnica koja dolazi u opštinu Orahovac obraća 
opštinskom advokatu, a advokat iz prve faze traži od direktora geodezije i katastra i imovine da obezbedi 

materijalno istorijske dokumente parcela. Ove parcele do danas nisu u parnici.  

Predsedavajući – Hvala direktoru na pojašnjenjima, zatim na osnovu predloga g. Fazliu idemo na glasanje u 

paketima, ali zbog postupka moramo ići jedno po jedno, naglašavamo da se imovina izdaje na korišćenje za 10 

godina. Stavljam na glasanje petu tačku dnevnog reda. Smatram da se jednim glasom uzdržanim usvaja peta 

tačka dnevnog reda. Prelazimo na šestu tačku dnevnog reda: 
6. Razmatranje i usvajanje predloge odluke  Predsednika za usvajanje prethodne odluke za izdavanje 

nepokretne imovine na korišćenje pravnim i fizičkim licima P- 07111-1 Orahovac; 

Predsedavajući - Poštovane kolege, stavljamo na glasanje šestu tačku dnevnog reda. Konstatujem da se sa 

jednim glasom uzdržani, usvaja šesta tačka dnevnog reda. Prelazimo na sedmu tačku dnevnog reda: 
7. Razmatranje i usvajanje predloge odluke  Predsednika za usvajanje prethodne odluke za izdavanje 

nepokretne imovine na korišćenje pravnim i fizičkim licima P- 02352-0 Orahovac; 
Predsedavajući - Stavljamo na glasanje sedmu tačku dnevnog reda. Konstatujem da se sa jednim glasom 
uzdržani, usvaja sedma tačka dnevnog reda. Prelazimo na osmu tačku dnevnog reda: 
8. Razmatranje i usvajanje predloge odluke  Predsednika za usvajanje prethodne odluke za izdavanje 

nepokretne imovine na korišćenje pravnim i fizičkim licima P-00251-0 Čiflak; 
Predsedavajući - Stavljamo na glasanje osmu tačku dnevnog reda. Konstatujem da se sa jednim glasom 
uzdržani, usvaja osma tačka dnevnog reda. Prelazimo na devetu tačku dnevnog reda: 
9. Razmatranje i usvajanje predloge odluke  za stavljanje na javnu raspravu Nacrt Strategije za 

Ekonomski Lokalni Razvoj za Opštinu Orahovac 2021 – 2025; 
Predsedavajući - Poštovane kolege, ova tačka zahteva usvajanje da bi dali pravo za javnu raspravu 

dokumenta. Dakle, stavljam na glasanje devetu tačku dnevnog reda. Konstatujem da se deveta tačka dnevnog 
reda jednoglasno usvaja. Prelazimo na desetu tačku dnevnog reda: 
10. Razmatranje godišnjeg izveštaja Komiteta Revizije za 2020. god. 
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Sead Boshnjaku – Pozdrav svima. Nadam se da imate celokupan izveštaj o radu Komiteta za Reviziju. U 
2020. godini smo kao komitet za unutrašnju reviziju održali ukupno 4 sastanka. Kao član komiteta u ime 
predsedavajućeg komiteta za reviziju g. Sead Rama, pokušaću da ih razradim jednu po jednu ili ih već imate i 
sve ih već imate u materijalu. 
Kryesuesi – Dobili smo materijal godišnjeg izveštaja o radu Komiteta za reviziju, naravno da imamo 

zabrinutosti i zahteve za detaljnijim informacijama u vezi sa izveštajem o reviziji. 
Rasim Fazliu – Zahvaljujem se zvaničniku koji izveštava o godišnjem izveštaju o radu komiteta za reviziju. 

Želeo sam da kažem nešto na poseban način, jer sam ga pažljivo pročitao i analizirao, ali ono  što me zanima je 
da je komisija za reviziju održala ove sastanke dobro, ali da ima malo podataka o izveštaju interne revizije i 
koji nam nikada ne dolazi u skupštinu ali glavno što znamo je kako se dešavaju dešavanja u opštini Orahovac 
uopšte. Dakle, održali su ukupno 4 sastanka, prateći rad direktorata, ali kao što vidite malo je materijala po 
ovom pitanju, ali uzeo sam reč za nešto drugo, jedinicu za unutrašnju reviziju i naravno zahvaljujem komisiji 
na posao urađen nakon što je ovo uvek bilo otkriće spoljnog revizora. Pre nego što nismo imali revizorski 
odbor, uvek smo imali primedbu da ne postoji revizorski odbor, pa je sada dobro da ga imamo. Ali za jedinicu 

za unutrašnju reviziju za mene nema smisla da li je izvršena opšta ili opšta revizija, a onda  naša jedinica za 
unutrašnju reviziju ponovo počinje da se bavi tim pitanjima, kada znamo da unutrašnja revizija igra 
savetodavnu ulogu i ne dozvoljava izvršnoj vlasti , odnosno opština, da pravim greške ili propuste koji su me 
sprečili da me spoljna revizija pronađe. Stoga s tim u vezi možda u prvim mesecima godine nemaju šta da me 
pronađu januar februar februar mart april, a ovo je kvar koji nas neprestano prati, a zatim se neki nalazi 
ponavljaju kontinuirano iz godine u godinu i to bi budi dobar S tim u vezi, Komisija za unutrašnju reviziju 
uskladila je pitanja i dobro ih pregledala, zajedno sa jedinicom za unutrašnju reviziju, svake godine nakon što 
je spoljni revizor utvrdio da je što manje moguće. 
Ali Zhuniqi – Ovaj izveštaj o radu više liči na zapisnik nego na izveštaj o radu, jer sadržaj nema apsolutno 
ono što naslov sadrži i nema materijalne osnove. Dakle, kada postoje nalazi, ne možete da rezimirate nalaze 
kancelarije za nabavke u četiri reda i na kraju da date zaključak. Dakle, ima mnogo problema i ja to ne 
smatram izveštajem, već zapisnikom da su u okviru ove komisije održali sastanke i dali svoja mišljenja na 
osnovu izveštaja koje su videli, ali po sadržaju nisu. 
Sali Sallteku – Mislim da ovo nema karakter i da se o njemu ne glasa, tako da je ovo više od informacije i o 
tome čak ne moramo ni više da razgovaramo, jer ovde nemamo pristup ničemu. 
Kryesuesi – Hvala g. Sallteku, međutim, informativni deo izveštaja bio bi dobar da se informišemo o delu 
tamošnjeg rada. Poštovane kolege, hvala svima na doprinosu i vidimo se na narednoj sednici.  

     

Sednica je završena u 12.30  

 

 

          Zapisničar:                                                                                              PREDSEDAVAJUĆI  
    __________________ 
          Agim Hoti                                                                           __________________    

                                                                                                                                     Afrim Dina 
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